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Oppfølging av politiske vedtak i kommunestyret 

Politisk 
organ 

Utvalgs-
saksnr. 

Sakstittel Saksbehandler Vedtak Iverksettingsrapport 

K. styre 11/17 Reguleringsplan for 

skiløypenettelill 

t i Oppdal 

Marte 

 Dørum 
1. Kommunestyret ber bygningsrådet, det faste 

utvalget for plansaker, om å sørge for 

utarbeiding av reguleringsplaner for 

skiløypenettet i Oppdal i tråd med 

bestemmelsene i kapittel 12 i plan og 

bygningsloven. 

2. Kommunestyret slutter seg til den 

etappeinndelingen som er skissert i 

saksinnledningen, og ber om at arbeidet med 

etappe 1 igangsettes i løpet av 2011. 

3. Kommunestyret legger til grunn at 

Plankontoret engasjeres for å bistå med 

utarbeiding av planene, og at dette skjer 

innenfor den økonomiske rammen som er gitt i 

Oppdal kommunes overføring til Plankontoret. 

4. Det utarbeides et nytt løypekart der alle 

merkede skiløyper i Oppdal er inntegnet. 

Ikke fullført 

 

Etappe 1 - Stølen - Fjellskolen 

- Vora er sluttbehandlet i 

kommunestyret 17.09.14. 

Revisjon er under arbeid. 

Oppstartsvarsel er 

gjennomført, og planforslag 

forberedes i samarbeid med 

Plankontoret og 

administrasjonen. 

 

Etappe 2 – Stølen – Vangslia 

er skrinlagt. 

 

K.styre 16/137 Søknad om kommunal 

overtakelse av Fagerhaug 

vassverk 

Tore Samskott 1. Oppdal kommune imøtekommer søknad fra 
Fagerhaug vassverk om å overta vannverket med 
vannverkets forpliktelser om å levere vann til 
vannverkets abonnenter.  

2. Det forutsettes at satser for årsgebyr blir i 
samsvar med gjeldende satser i Oppdal Sentrum 
Vannverk. Det kreves ikke tilknytningsgebyr for 
eksisterende abonnenter i vannverket.  

3. Det forutsettes at det inngås en avtale mellom 
Oppdal kommune og Fagerhaug vassverk om 
overtakelse og innlemmelse i Oppdal Sentrum 
Vannverk. Avtalen skal bl.a. ivareta overføring av 
rettigheter, innbetaling av eventuelt 
anleggsbidrag m.m. Framforhandlet avtale 
legges fram for kommunestyret for godkjenning.  

Ikke føllført. 

Fagerhaug vannverk er 

tilskrevet og orientert om 

kommunestyrets vedtak. Vi 

har ikke fått noen 

tilbakemeldinger fra 

Fagerhaug vannverk etter 

kommunestyrets vedtak, men 

styreformann bekrefter at 

kommunal overtakelse av 

vannverket fortsatt er 

ønskelig.  

 

Vi inviterer til nytt 

oppstartsmøte våren 2023. 

K.styre 18/45 Kulturskolen – utredning 

omkring dagens organisering 

Dordi Aalbu 

 

Inge Lauritzen 

1. Dagens organisering av Oppdal kulturskole 

videreføres innenfor Oppdal kulturhus KF.  

2. Daglig leder i Oppdal kulturhus KF legger fram 

en sak for kulturhusets styre og kommunestyret 

om at Oppdal kommune vedtar Rammeplan for 

Kulturskolen.  

3. Rektor for kulturskolen og rådgiver oppvekst 

utarbeider retningslinjer for samarbeid mellom 

kulturskolen og grunnskolene/barnehagene, 

herunder vurderes særskilt om deler av 

aktiviteten kan knyttes til ordinær skole-/SFO tid.  

4. Økning av økonomiske rammer til Oppdal 

kulturhus KF med sikte på å redusere 

kulturskolens ventelister, vurderes i forbindelse 

med behandling av Handlingsplan 2019-2022. 

Kommunestyret legger til grunn at Oppdal 

kulturskole skal være et tilbud for alle som 

ønsker å gå der. 

1. Fullført  
 
 
Pkt.2 følges opp av 
kulturhusleder Oppdal 
kulturhus KF  
Legges fram til styre OKH til 
behandling i møte 21.juni 
2023. Oversendes deretter til 
k-styret. 
 

 

Pkt. 3 er under arbeid og vil 
bli framlagt i forbindelse med 
oppfølging av interpellasjon 
5.mai FO 22/13.  
 
 
 
4. Fullført. Økning av 
økonomiske rammer til 
Oppdal kulturhus ble vurdert 
men ikke vedtatt i 
handlingsplanen  
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Politisk 
organ 

Utvalgs-
saksnr. 

Sakstittel Saksbehandler Vedtak Iverksettingsrapport 

K.styre 18/95 Ventelister ved kulturskolen Dordi Aalbu Driftsutvalget minner også om at styret og 

kommunestyret skal vedta en rammeplan for 

kulturskolen og at det utarbeides retningslinjer 

for samarbeid mellom kulturskolen og 

grunnskolene/barnehagene. 

Under arbeid jfr. Pkt. 3  i 

vedtak sak 18/45 

K.styre 19/12 Søknad om overtakelse av 

privat VA-anlegg i Øvre 

Rønningslia og 

Oppdalstoppen 

Tore Samskott 1. Oppdal kommune imøtekommer 
søknad fra Øvre Rønningslia og Oppdalstoppen 
om kommunal overtakelse av private vann- og 
avløpsanlegg under forutsetning av at anlegget 
kan dokumentere en kvalitet i henhold til VA-
norm datert 09.01.2007.  
2. Eventuelle behov for oppgradering 
av VA-anlegget avklares nærmere i samarbeid 
med Oppdal kommune.  
3. Rådmannen gis fullmakt til å inngå 
avtale om overtakelse av de private VA-
anleggene i Øvre Rønningslia og Oppdalstoppen 
på vegne av Oppdal kommune dersom 
anleggene tilfredsstiller VA-norm datert 
09.01.2007.  
 

Ikke fullført.  

Vi er inne i en prosess der 

anlegget deles opp i etapper 

og vi overtar de delene som 

tilfredsstiller våre krav. 

Første etappe er nesten klar 

for overtakelse og andre 

etappe er vi i dialog om hva 

som må gjøres for at Oppdal 

kommune skal overta. 

K.styre 19/41 Parkeringsordning for 

Oppdal sentrum 

Eirik Kvål Kommunestyret tar rapport «Parkeringsordning 

Oppdal sentrum», datert 9.januar 2019, 

utarbeidet av Rambøll til orientering.  

Kommunestyret tar mottatte innspill fra private 

grunneiere til orientering. 

Kommunestyret slutter seg til plan for mulig 

innføring av tidsbegrenset parkering i Oppdal 

sentrum som redegjort for i saksframlegget. 

Eventuell realisering av tidsbegrenset 

parkeringsordning for Oppdal sentrum tas opp 

til ny vurdering ved behandling av kommunens 

handlingsprogram 2020 - 2023 ved at; 

• Det søkes prioritert kr. 250.000,- 
inkl. mva. slik at rådmannen kan 
gjennomføre en forprosjektfase som 
avklarer omfanget og forhandle om 
avtaler med private grunneiere om 
en mulig parkeringsordning.  

• Framforhandlede avtaler mellom 
private grunneiere og Oppdal 
kommune vedrørende omfang og 
kostnadsfordeling m.m. legges fram 
for politisk behandling av 
kommunestyret før behandlingen av 
handlingsprogram 2021 - 2024. 

 

Ikke fullført.  
Ikke prioritert i gjeldende 

handlingsplan. Spilt inn på 

nytt i kommende 

handlingsplan. 

KMT ønsker å se på 

parkeringsordningen på 

nytt. Avventer derfor nye 

innspill til handlingsplan for 

2024-2027. 

 

KMT har vedtatt å bruke 

inntil 250.000 kr på dette. 

Anbudskonkurranse utlyst 

på Doffin i uke 17/2023 

K.styre 19/42 Luvegen 9 - Godkjenning av 

prosjekt og ny finansiering 

Per Olav Lyngstad 1. Kommunestyret ber rådmannen 
igangsette byggearbeider for prosjektet 
boliger i Luvegen 9 ved inngåelse av 
kontrakt med antatt tilbyder. 
  

2. Kommunestyret godkjenner 
kostnadsrammen med følgende 
finansiering: 

Prosjektkostnad etter anbud 23.560.000 

Finansiering:  

Ikke fullført. 

Bygget har vært bebodd i ca 

1,5 år. Garantiperiode pågår. 
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Utvalgs-
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Sakstittel Saksbehandler Vedtak Iverksettingsrapport 

Husbanktilskudd    -2.619.000 

Salg av Skogly   - 1.729.000 

Salg av Sildrevegen 2B    -2.000.000 

Salg av Mogopsvingen A/B -1.950.000 

Lån fra kapitalfond    -3.828.000 

Eksternt låneopptak -11.434.000 

Sum finansiering: -23.560.000 

 

3. Kommunestyret vedtar salg av 
eiendommen Sildrevegen 2B. 
Eiendommen selges på det åpne marked 
til høystbydende.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tas ut.. Saken ble behandlet 

i to omganger i 

kommunestyre-sakene 

21/103 og 21/106 

K.styre 19/89 Delplan idrett og fysisk 

aktivitet 2019-2023. 

Sluttbehandling 

Sjur Vammervold I medhold av plan- og bygningslovens § 11-15, 

jfr. § 11-4 vedtas kommunedelplan for idrett og 

fysisk aktivitet 2019-2023 med følgende 

endringer:  

Følgende tiltak tas inn i handlingsprogrammet:  
Se tabell 
Følgende tiltak tas inn i planens langsiktige 
uprioriterte handlingsprogram:  
Se tabell 
Handlingsdelen prioriteres som følger:  

Ordinære anlegg:  
Se tabell 
Mål og tiltak i kommunedelplanen for idrett og 

fysisk aktivitet 2019-2023 som kommunen står 

ansvarlig for, skal så langt som mulig tas hensyn 

til i perioden.  

Oppdal kommune setter i gang et arbeid med å 
skaffe seg bedre kunnskap om og oversikt over 
den egenorganiserte aktiviteten i Oppdal. Dette 
bør danne et grunnlag for å kunne prioritere og 
tilrettelegge bedre for egenorganisert idrett 
som er viktig for folkehelse og aktivering av 
barn og unge. Målet er også at kommunen skal 
kunne ta en mer aktiv rolle i arbeidet med 
tilrettelegging av anlegg og områder for 
egenorganisert aktivitet. 

Ikke fullført.  

Planen er vedtatt og 

operativ. Siste avsnitt er ikke 

fullført. Foreslås som eget 

fokusområde i ny delplan 

idrett og fysisk aktivitet 

2024-2028.  

K.styre 19/92 Plan for økning av 

lærlingeantall i Oppdal 

kommune 

Dagfinn Skjølsvold Saken sendes tilbake til rådmannen for videre 

utredning og legges fram som en 2-trinns 

behandling i driftsutvalget og kommunestyret. 

Fullført. 

K.styre 20/22 Klima og energiplan – 

rapportering på tiltak for 

2019 og rullering av 

tiltaksdel 2020 

Ragnhild Eklid Oppdal kommunestyre tar årsrapport for klima- 

og energiarbeidet til etterretning og oppfordrer 

kommunedirektøren til å fortsette arbeidet 

med tiltakene i handlingsplanen.  

Handlingsdelen godkjennes revidert med 

følgende endringer:  

Fullført. 
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Tiltak 9, 10 og 49 er gjennomført og tas ut av 

handlingsdelen.  

Tiltak 14, 15, 16 og 20 erstattes med 3 tiltak 

med følgende ordlyd:  

 Oppdal kommune følger opp satsingen på 
gang- og sykkelveier i henhold til 
kommunedelplanen for trafikksikkerhet.  

 Oppdal kommune jobber for at grønne 
korridorer, snarveger, stier og råk som vist 
i kommunedelplan for trafikksikkerhet, sti- 
og løypeplanen og øvrig planverk ivaretas 
og videreutvikles.  

 Oppdal kommune utformer en helhetlig 
plan for myke trafikanter i sentrum innen 
2022. Planen skal ta utgangspunkt i 
gjeldende planverk og foreslå tiltak som 
bedrer forholdene for myke trafikanter 
innad i sentrum og ut til utfartsområder.  

 

Tiltak 25 og 26 får følgende ordlyd:  

 Stille krav til mer bærekraftige løsninger 
ved ny hytteutbygging og stimulere til 
bruk av nye, innovative løsninger for 
redusert og fornybar energibruk, samt 
lagring av energi.  

 Samarbeide med lokalt næringsliv og 
relevante fagmiljøer for utvikling av 
innovative og mer bærekraftige løsninger 
innen fritidsnæringa.  

 

1. Det skal gjøres en prioritering av hvilke tiltak 

under mål 1 og 2 som er mest 

kostnadseffektive, på tvers av kommunale 

sektorer og samfunnsområder. Det er viktig å 

ikke utelate tiltak hvor tallene ikke er 

kvantifiserbare, men å gjøre en 

helhetsvurdering av sannsynlig kost-

nytteeffekten. I tillegg bør den praktiske 

gjennomførbarheten og eventuelt andre 

positive og negative virkninger enn for klima- 

og energi tas med i vurderingen. De høyest 

vurderte tiltakene presenteres for 

kommunestyret i forbindelse med 

handlingsplanarbeidet, eventuelt fra år 2021 

dersom det blir for kort frist å få til dette 

allerede i år.  

2. Tillegg til tiltak 32: Det vurderes hvorvidt det 

kan være aktuelt å benytte solcelleteknologi 

ved utskifting og utbygging av nye gate- og 

veilys  

*** Klima og energiplanen er en meget viktig 

sak. Det settes av tid til ekstra gjennomgang av 

klima- og energiplanen i nærmeste framtid, 

enten som egen fagdag eller i forbindelse med 

kommunestyremøte, og oversendes 

administrasjonen.   
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K.styre 20/33 Lovlighetsklage på vedtak 

fattet i Oppdal 

kommunestyre/formann-

skapet 26.03.20,sak 

43/2020, vedtak om forbud 

mot overnatting i Oppdal 

kommune 

Ane Hoel Kommunestyret opprettholder formannskapets 

vedtak i sak 43/2020 den 26.03.2020.  

Saken oversendes fylkesmannen for 

lovlighetskontroll i medhold av kommuneloven 

§ 27-1. 

Fullført 

K.styre 20/70 Utarbeidelse av 

reguleringsplan - Oppdal 

miljøstasjon 

Vidar Sundseth • Kommunestyret vedtar å utarbeide 
reguleringsplan for Oppdal miljøstasjon. 
Arkeologiske undersøkelser gjennomføres i 
2020. Flomutredning ses i sammenheng 
med vedtak i planstrategien om å utføre 
flomanalyse også utenom sentrum, og 
avventer gjennomføring av dette.  

• Det bevilges kr. 160.000,- til oppstart av 

reguleringsplan. 

• Midlene dekkes inn ved bruk av Oppdal 

kommunes kapitalfond, og 

investeringsbudsjettet for 2020 korrigeres 

tilsvarende. 

• Kr. 300.000,- til gjenstående 

reguleringsplanarbeid søkes innarbeidet i 

handlingsprogrammet for 2021-24. 

• 11.05.2023 ble det lagt frem en sak for 

kommunestyret om status og forespørsel 

om økt bevilgning, hvor det ble vedtatt at 

kr. 300.000,- bevilges til gjenstående arbeid. 

Ikke fullført: 

Det gjenstår fremdeles 

naturtypekartlegging og 

errosjonsutredning før KU 

og ROS-analysen kan 

fullføres, slik at saken kan 

legges frem til behandling. 

Da det ikke var nok midler til 

dette ble det lagt frem en 

sak for kommunestyret via 

KMT og formannskapet. I 

saken ble det orientert om 

status og bedt om 

tilleggsbevilgning på 

kr.300.000,-. 

Naturtypekartlegging er 

bestilt, og nå som det er 

bevilgning bestilles 

erosjonsutredning. Det er 

sannsynlig at saken blir klar 

til behandling i løpet av 

2023. 

      



 

30.04.2023 6 

Politisk 
organ 

Utvalgs-

saksnr. 

Sakstittel Saksbehandler Vedtak Iverksettingsrapport 

K.styre 20/85 Handlingsplan 2021-2024  

 

 

 

Frøydis Lindstrøm 

 

 

 

 

 

 

 

Dagfinn Skjølsvold 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kommunestyret vedtar kommunedirektørens 

forslag til handlingsplan 2021-2024 med 

følgende tillegg:. 

8. I tråd med helse og omsorgsplan 2018-

2025 ønskes det å øke ergoterapiressursen 

med 80% stilling fra 2021. Stillingen 

forutsettes å føre til en reduksjon i utgifter til 

kommunale pleie-og omsorgstjenester, og 

kostnaden (511.000) ønskes innarbeidet i 

hjemmetjenestens budsjett for 2021.  

 

10. Oppdal kommune er 

en sentral samfunnsaktør 

og tjenesteleverandør for 

Oppdals befolkning, det 

er kommunens oppgave å 

bidra med tilrettelegging 

for å sikre kvalifisert 

arbeidskraft for årene 

som kommer, innfor 

restaurant- og matfag, 

elektrikere, håndverkere, 

helsefag osv...  

Lærlinger er et viktig bidrag i dagens 
tjenester og en nødvendig investering for 
morgendagens arbeidskraft. Kommunen bør 
være med å forme unge mennesker som 
framtidige fagarbeidere. Det gir også 
kommunen en unik mulighet til å reflektere 
over egen praksis når lærlingene kommer inn 
i våre virksomheter og ser på våre måter å 
jobbe på med nye øyne. 

o Oppdal kommune vil utarbeide 
en opplæringsplan for lærlinger i 
samarbeid   med Opplæringskontoret i 
Oppdal og Rennebu   

Viser til kommunestyrets vedtak i sak 18/144 
– budsjett 2019   

«Ta initiativ til et samarbeid med Oppdal 
videregående skole og det 
tverrfaglige opplæringskontoret i 
Oppdal og Rennebu SA om hvordan vi 
kan øke antall lærlinger i regionen»      

 

o Oppdal kommune setter seg mål om å 
nå KS-målet om 4 lærlinger i 
kommuneorganisasjonen for hver 1000 
innbygger, altså 28 lærlinger (som 
vedtatt i sak 18/144) Oppdal kommune 
vil øke antall lærlinger med to fra høsten 
2021. 

o Oppdal kommune vedtar krav til 
underleverandører om å ha lærlinger 
som forutsetning for å inngå avtaler og 
leveranser til Oppdal kommune. 

 

 

 

 

Fullført. 
 

 

 

 

 

 

Ferdig behandlet 
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K.styre 20/93 284/58 - Etablering av 3x3 

baner ved kunstgressbanen 

Dag H. Gorseth Kommunestyret vedtar at OIL hovedlaget kan 

etablere 3x3 baner som omsøkt. 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå 

avtale om bruk av kommunal grunn. Det skal 

ikke betales leie av grunn. De premisser som 

fremgår av vurderingen pkt. 1, 2 og 3 skal 

legges til grunn i avtale mellom OIL 

hovedlaget og Oppdal kommune. 

Følgende premisser legges til grunn: 

1. OIL må legge frem en målsatt tegning 
der det går klart frem banenes 
plassering. Det må fremgå av målsatt 
tegning de krav skøye-/hockeygruppa 
stiller både i forhold til eventuell 
flytting av hockeybanen og behovene 
for grunnarbeid som følge av dette. 
Oppdal IL hovedlaget ved Brattbakk 
mener banedekket må opparbeides 
sammenhengende fra nordvest til 
sørøst. Da dette ikke samsvarer med 
Oppdal Il fotball sin søknad må endelig 
konklusjon fremgå av den målsatte 
tegning som kreves framlagt for 
kommunen som grunnlag for en avtale. 

 

2. OIL hovedlaget skal stå som ansvarlig 
for at dekket blir installert ihht. enhver 
tid gjeldende krav/forskrift, samt 
avklare nødvendig tillatelse iht. plan- og 
bygningslovens bestemmelser.  Enhver 
tid gjeldende bestemmelser 
vedrørende forurensning skal også 
ivaretas av OIL. Det oppfattes at det er 
planer om å bruke et eldre 
kunstgressdekke. Det skal ikke 
installeres et gammelt dekke dersom 
dette ikke er godkjent. 
 

3. OIL hovedlaget skal stå ansvarlig for 
tiltaket 3x3 baner og driften av denne 
herunder bære alle kostnader. OIL må 
bære alle kostnader med sanering av 
banene når dette er påkrevd. 

 

4.  
OIL hovedlaget skal stå som ansvarlig for at 

dekket blir installert ihht. enhver tid 

gjeldende krav/forskrift, samt avklare 

nødvendig tillatelse iht. plan- og 

bygningslovens bestemmelser.  Enhver tid 

gjeldende bestemmelser vedrørende 

forurensning skal også ivaretas av OIL. Det 

oppfattes at det er planer om å bruke et 

eldre kunstgressdekke. Det skal ikke 

installeres et gammelt dekke dersom dette 

ikke er godkjent. 

Ikke fullført. Avventer 

tilbakemeldinger fra OIL 

Det er nedsatt en egen 

prosjektgruppe i under ledelse 

av Tor Grøtan og Steffen 

Tjemsland som jobber med 

dette. Følges opp ila vår 2023. 

 
 

K.styre 20/105 "Vi har ingen å miste" Hanna L Westman 1.Oppdal kommune slutter seg til en 

nullvisjon for selvmord og vil arbeide 

Fullført 
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målrettet for å forebygge selvmord i vår 

kommune.  

2. Oppdal kommune sender en henvendelse 

til Trøndelag fylkeskommune, og ber om at 

fylkeskommunen initierer et samarbeid 

mellom kommuner, relevante aktører i 

helseforetaket og frivillige organisasjoner 

med mål om å lage en handlingsplan for 

forebygging av selvmord i Trøndelag.  

3. Planen bør særskilt skisserer tiltak rettet 

mot barn og unge, eldre og pårørende. 
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K.styre 21/5 Bærekraftig planarbeid i Oppdal 

kommune 

Jan Kåre Husa Oppdal kommune skal i løpet av 2021 ha en plan 

hvordan det skal arbeides med de 17 

bærekraftsmålene. Dette skal nedfelles i en 

bærekraftsplan for Oppdal der det også skal velges 

lokale delmål og indikatorer. Arbeidet med 

bærekraftsmålene er sektorovergripende og 

kommunestyret forventer at alle enheten er seg 

bevisste om dimensjonene innen 

bærekraftsbegrepet, i sitt daglige arbeid, slik at 

målene etter hvert blir en naturlig del av arbeidet i 

Oppdal kommune.     

Politisk aktivitetsplan for 2021:  

Første kvartal 2021:  

• Kommunestyremøte 28.1. – undervisning om 
innovative anskaffelser  

• Koble oss til trøndersk bærekraftsnett ved 
Trøndelag fylkeskommune   

• Formannskapet og kommunedirektørens 
stab besøker Trøndelag fylkeskommune for å 
lære mer om hvordan fylkeskommunen 
arbeider med bærekraftsmålene  

Andre kvartal 2021:  

• Kommunestyret avholder temamøte om 
kommunal innovasjon på bærekraftsgrunn 6. 
mai 2021. Innledere: NTNU-Bærekraft: Hva 
kan NTNU bidra med gjennom NTNU-
avtalen? Aktuelt tema er også samskaping.  

Kommunestyret viser til vedtatt Planstrategi for 
Oppdal kommune og ber om at videre arbeid med 
bærekraft følges opp med prioritering i 
handlingsplan 2022 – 2025.  

Oppstartet, ikke fullført. 

Arbeidet tas inn i 

kommuneplanens 

Samfunnsdel. 

Satsningsområder i planen 

vil nå få en mer tydelig 

forankring i FNs 

bærekraftsmål og de tre 

dimensjonene sosial, klima- 

og miljømessig og 

økonomisk bærekraft. 

Planen sluttbehandles 

oktober 2023. 

K.styre 21/22 280/100 - Søknad om kjøp av 

tilleggsareal 

Dag H. Gorseth 1. Kommunestyret vedtar  at 
kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå 
nødvendig avtale om salg av tilleggsareal til 
280/278 for kr 400,- pr. m2 som redegjort for i 
saksvurderingen. Kjøpekontrakt undertegnes av 
ordfører. 
 

2. Kommunestyret vedtar  at 
kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå 
nødvendig avtale om midlertidig bruk av ca. 
2062m2 til parkering/utomhusareal/beplantning 
som redegjort for i saksvurderingen. Det skal ikke 
betales leie for grunn. Nødvendig avtale mellom 
Oppdal kommune og Sagtomta AS undertegnes av 
ordfører. 
 

Forhandlinger pågår 

K.styre 21/23 280/86 - Søknad om kjøp av 

tilleggstomt 

Dag H. Gorseth Kommunestyret vedtar at Aunflata AS gis tilbud 
om kjøp av areal  (ca. 215m2) med betingelser om 
kostnad på kr 1154,- pr. m2, og at Oppdal 
kommune har tilgang til kommunal infrastruktur, 
og at vedlikeholdsansvaret for vegskråningen ned 
mot undergangen ivaretas av kjøper.  I tillegg må 
kjøper betale alle kostnader med selve 
eiendomstransaksjonen, herunder delingstillatelse 
og eventuell andre offentlige tillatelser.  

Ikke fullført-forhandlinger 

pågår 
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Kommunedirektøren gis fullmakt til å utarbeide og 

inngå nødvendig kjøpekontrakt med Aunflata AS. 

Kjøpekontrakten undertegnes av ordfører etter at 

Aunflata AS har signert. 

Det tas forbehold om at nødvendig delingstillatelse 

blir gitt av Oppdal kommune, enhet plan og 

forvaltning. 

K.styre 21/25 Søknad om tilskudd til nye 

skogbruksplaner med 

miljøregistreringer i Oppdal 

kommune 

Else Morken Kommunestyret ser positivt på at Oppdal 

kommune står langt oppe på Statsforvalterens 

handlingsplan i «hovedplan for 

skogbruksplanlegging med miljøregistreringer i 

Trøndelag for perioden 2021-2030», og ser 

viktigheten av at den enkelte skogeier får 

utarbeidet en ressursoversikt/skogbruksplan på sin 

eiendom.  

Kommunestyret innvilger skogeier kr.2,- i tilskudd 

pr produktivt dekar med skog hvor det blir 

utarbeidet ressursoversikt/skogbruksplan med 

miljøregistreringer, tilskuddet utgjør 7-8 % av 

totalkostnaden pr plan. Ramme for tiltaket er kr 

260.000. 

Tilskuddet finansieres ved bruk av næringsfondet. 

Budsjettet for 2021 korrigeres slik:  

Se egen tabell. 

Fullført. 

K.styre 21/27 Dovrebanen - gjerding og 

spørsmål om skjønnsbegjæring 

Gro Aalbu 1.Oppdal kommune deltar i prosessen med krav 

om etterskjønn overfor Bane Nor, ref 

saksfremstillingen over. 

2.Det bevilges inntil kr 75.000 eks mva for å dekke 

Oppdal kommune sin andel i prosessen.  

Beløpet finansieres slik: 

Se egen tabell. 

 

Budsjett 2021 korrigeres tilsvarende.  

 

3.Administrasjonene  i de fire kommunene og 

Utmarkskommunenes sammenslutning skal i 

samråd med Norges Bondelag vurdere når 

skjønnsbegjæring skal sendes. 

Ikke fullført 

Skjønnsbegjæring avventes, 

Bane Nor har i 2021 utført 

mye gjerding, både ny og 

vedlikehold. Dersom dette 

fullføres vil skjønnsbegjæring 

ikke bli sendt. Usikker på 

hvor mye som gjenstår av 

gjerding, Avklares i 2023. 

K.styre 21/40 Revidering av forskrift for 

godtgjøring til folkevalgte, 

valgperioden t.o.m. 2023 

Ida Midttun 

Mjøen 

Kommunestyret ber om at sak om forskrift for 

godtgjøring til folkevalgte legges frem for 

kommunestyret i slutten av valgperioden, slik at 

avtroppende kommunestyre vedtar godtgjøring for 

nytt kommunestyre, i trå med KS sine 

anbefalinger. 

Ikke fullført. Skal behandles i 

slutten av valgperioden, dvs. 

før nytt kommunestyre 

tiltrer i 2023. 

K.styre 21/45 Utredning av mulighetsrommet 

for å sikre landbruks- og 

landskapskvalitetene i 

seterdalene våre 

Gro Aalbu Kommunestyret ber kommunedirektøren ta med 

seg momentene og spørsmålene som løftes fram 

om å på lang sikt å sikre jordbruksressursene, 

naturen og landskapskvalitetene på et moderne 

landbruk og reindrift sine premisser i de utsatte 

seterdalene våre inn i arbeidet med 

kunnskapsgrunnlaget for samfunnsdelen i 

kommuneplanen. 

Ikke fullført – ses i 

sammenheng med 

revidering av landbruksplan 

og kommuneplan 
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K.styre 21/64 Utvikling av Oppdal 

distriktsmedisinske senter 

Frøydis 

Lindstrøm 

2.  Oppdal kommunestyre ønsker å utvikle et 

fullverdig distriktsmedisinsk senter (DMS) i Oppdal 

i dagens ODMS AS-lokaler i tråd med 

Handlingsplan 2021-2024, og videre deler av 

punktene i Kommunedirektørens tilrådning i sak PS 

20/96 som ble trukket fra behandling i 

formannskapet 10.11.20  

a)  Det skal etableres et prosjekt for å utrede 

hvordan Oppdal Distriktsmedisinske senter 

(ODMS) skal bli et godt utviklet distriktsmedisinsk 

senter der følgende utfordringer er sentrale i 

prosjektet:   

• Pasientforløp    

• Tilgjengelighet    

• Brukertilfredshet   

• Fleksibilitet knyttet til å dekke behov for et 

større omland og fritidsbeboere   

b) Det skal:   

- Gjøres analyse av hvilke helsetjenester som gir 

innbyggere i Oppdal en gevinst jfr beskrevne mål 

for samlokalisering i et DMS. 

- Avklares med Helse Midt-Norge RHF/StOlavs 

Hospital HF om hvordan rekruttering av 

avtalespesialister skal foregå og i hvilken grad 

Oppdal kommune kan bidra i dette arbeidet. 

- Undersøkes hvilket mulighetsrom 

samarbeidsavtalen som er inngått mellom NTNU 

og Oppdal kommune 1.3.20 gir.  

 

Ikke fullført 

 

 

 

Arbeidet er i gang 

K.styre 21/72 Handlingsplan 2022-2025 Eirik Kvål 

 

 

 

 

 

 

 

Kommunestyret vedtar i all hovedsak 

kommunedirektørens forslag til handlingsplan 

2022-2025 med følgende presiseringer:  

2. Med problematikken knyttet til kommunale 

veier sist visualisert gjennom veistandarden på 

Gamle Kongevei i vår ber kommunestyret 

kommunedirektøren forberede en sak som 

analyserer hvordan Oppdal kommune skal ha en 

tydelig vedlikeholdsplan og finansiering av denne:   

a) Hvor mange kilometer av kommunal vei 

trenger utbedring?   

b) En liste med klare prioriteringer av 

strekninger basert på behov   

c) Forslag til finansiering som gjør at vi kan 

klare å ta igjen etterslepet i løpet av 5 år.   

Fullført 

 

 

   Ane Hoel/ Sjur 

Vammervold 

 

3 .De senere år er det skjedd flere utbedringer og 

tiltak i tilknytning til Vangfeltet. Det er bra det er 

kommet initiativ i tilknytning til feltet. Det er et av 

de mest spennende kulturminner vi har i Oppdal. I 

Ikke fullført. Det er avholdt 

møte med ordfører om 

saken. Reiseliv og andre 
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tillegg er det også et reiselivsprodukt med stort 

potensial.  

Kommunestyret mener organiseringen og den 

samlete planlegging rundt feltet kan bli bedre. Den 

betydningen som Vangfeltet har og det potensialet 

som ligger der, krever en tydelig og samlet plan. 

Den krever også involvering og forpliktelse fra 

reiseliv og andre næringsaktører, fra aktører innen 

kulturminne og historieformidling.  

Kommunestyret ber derfor ordfører om å kalle 

nevnte involverte aktører i Vangfeltet inn til et 

møte. Dette med tanke på å utvikle en samlet plan 

for videre utvikling av Vangfeltet.    

aktører har blitt involvert i 

arbeidet.  

 

   Eirik Kvål 

 

Kommunestyret tar inn opsjon 2 i utbyggingen av 

Driva Boligfelt i handlingsplanen 2022-2025. 

Kostnaden på 850 000 kr finansieres gjennom et 

lån fra kapitalfondet. Inntekter fra salg av tomtene 

tilbakeføres kapitalfondet. 

Ikke fullført.  

Kun asfaltering gjenstår. 

Dette blir utført sommeren 

2023. 

   Ane Hoel / 

Jan Kåre Husa 

 

Vedtatte verbalforslag: 

1.Bærekraftsmål: 

a.Hvilke mål er det vi i Oppdal vil arbeide for å nå?  

Kommunestyret i Oppdal vil sette seg konkrete 

bærekraftsmål som vi skal arbeide for å nå i 

inneværende periode. Det skal rapporteres på 

målene.  

Målrettet fokus og arbeide er nødvendig for å nå 

målene.  

Ikke fullført. Belyses i 

arbeidet med 

samfunnsdelen   

   Jan Kåre Husa / 

Ola Andreas 

Stavne 

2.Oppdal kommune skal i handlingsplanperioden 

øke kompetansen om CRDP (FN-konvensjonen om 

rettigheter til personer med nedsatt 

funksjonsevne) i alle kommunale enheter, og 

innarbeide konvensjonen i kommuneplanens 

samfunnsdel. 

Ikke fullført. Vil bli belyst i 

revideringen av 

kommuneplanens 

samfunnsdel. 

 

K.styre 21/75 Oppdal kommunes deltakelse i 

Bærekraftsnettverket i Trøndelag 

Heidi Hokseng 1. Kommunestyret vedtar at Oppdal 

kommune skal delta i Bærekraftsnettverket 

Trøndelag.  

2. Den årlige kostnaden på inntil kroner 60 

000 for deltakelse i Bærekraftsnettverk Trøndelag 

innarbeides i årsbudsjettet f.o.m 2022. 

3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å 

inngå samarbeidsavtale med de øvrige 

medlemmer i Bærekraftsnettverket.  

4. Arbeidet med en plan for 

implementering av de 17 bærekraftsmålene vil 

bygge på kunnskap Oppdal kommune får ved 

deltakelse i Bærekraftsnettverket, og sees i 

sammenheng med revideringen av 

kommuneplanens samfunnsdel. 

1. Fullført 

 

2. Fullført 

 

3. Under arbeid 

 

4.  Arbeidet tas inn i kommuneplanens Samfunnsdel, se vedtak K-21/5 

 

K.styre 21/76 Prosjekt "Grønn Fjellhageby" - 

samarbeid mellom Oppdal 

kommune, Nasjonalparken 

Jan Kåre Husa Kommunestyret ber kommunedirektøren inngå 

avtale med TrønderEnergi AS og Nasjonalparken 

Næringshage AS om realisering av 

Ikke fullført 
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Næringshage AS og 

Trønderenergi AS 

samarbeidsprosjektet «Grønn fjellhageby». Oppdal 

kommunes deltakelse i samarbeidsprosjektet skal 

baseres på forskning og utvikling og ikke 

involvering i selskap med kommersielt motiv.  

Nasjonalparken Næringshage AS skal ha en rolle 

som koordinator av videre konseptutvikling i 

samarbeidsprosjektet «Grønn fjellhageby» på 

vegne av Oppdal kommune. 

Kommunestyret godkjenner en økonomisk ramme 

for samarbeidsprosjektet på 2,0 mill. kr. Oppdal 

kommunes kostnader finansieres ved bruk av 

generelt disposisjonsfond og innarbeides i 

handlingsplan og årsbudsjett. 

Videre aktivitet og framdrift 

avklares med repr. for 

Trønderenergi AS i løpet av 

mai 2023 

K.styre 21/80 Skiløyper i Gjevilvassdalen og i 

Oppdal for øvrig - orientering om 

status og vurdering av veien 

videre 

Ane Hoel og Sjur 

Vammervold 

Kommunestyret ber i medhold av plan og 

bygningsloven kap 12 kommunedirektøren om å 

starte arbeidet med regulering av skiløyper fra 

Osen og Grøtsætra til Gjevilvasshytta. 

Det varsles oppstart i henhold til plan og 

bygningsloven § 12-8, der arbeidet tar 

utgangspunkt i strekningene: 

 1. Osen – Gjevilvasshytta (på vegen) 

2. Osen – Resskrysset (utenom vegen) 

3. Resskrysset – Gjevilvasshytta (nedre trasé)  

4. Grøtsætra – Gjevilvasshytta (øvre trasé)  

5. Grøtsætra – Vangssætra – Resskrysset (nedre 

trasè)  

6. Grøtsætra – Resskrysset (på vegen) 

 Det skal utarbeides og behandles planprogram 

med begrenset konsekvensutredning som skal 

fastsettes av kommunestyret i henhold til pbl § 12-

9 Arbeidet med reguleringsplan kostnadsberegnes 

oppad til kroner 300 000. Arbeidet finansieres ved 

bruk av infrastrukturfondet. 

Arbeidet med reguleringsplan for Stølen – 

Fjellskolen – Vora gjenopptas umiddelbart. 

Resterende av stamløypenettet skal prepareres 

som i dag under forutsetning av at man inngår 

langsiktige avtaler med berørte grunneiere. 

Dersom dette ikke lar seg gjennomføre, vil Oppdal 

Kommune starte en reguleringsprosess for 

strekningen. Oppdal Kommune har hovedansvaret 

for tilrettelegging av stamløypenettet. 

Fullført 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K.styre 21/90 Endring av delegeringsreglement 

- motorferdselloven § 5 og 

forskrift om motorferdsel i 

utmark og på islagte vassdrag § 6 

Ane Hoel Det opprettes en sak for hovedutvalg kultur, miljø 

og tekniske tjenester. Der det sees på og vurderes 

hvilke vann som i kommunen som kan omhandles 

av en forskrift med tanke på el-båt motor med max 

effekt 800 watt. Utvalg for kultur, miljø og tekniske 

tjenester fremmer en innstilling for 

kommunestyret. 

Ikke fullført. Igangsatt. 
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K.styre 21/91 Svømmeundervisning Geir Arild 

Espnes 

Kommunestyret ber om at hovedutvalg for helse 

og oppvekst orienteres om hvordan 

svømmeundervisningen og svømmedyktigheten er 

i Oppdal kommune. Kommunestyret ber om at det 

redegjøres for om svømmeopplæringen er 

manglefull og om det er ønske om å forsterke den. 

Dersom svømmedyktigheten hos barn i Oppdal 

kommune, etter kartlegging, ikke er tilstrekkelig, 

ber kommunestyret om at det fremmes en sak 

med mulige tiltak og kostnadsestimat for å løse 

denne utfordringen. 

Utført 

K.styre 21/98 Flomanalyse for Drivavassdraget 

utenfor Oppdal sentrum og 

Gardåa 

Marte K. Dørum Kommunestyret tar flomrapport datert 

26.02.2021, Flomanalyse Oppdal, fra Multiconsult 

Norge AS til etterretning. 

Kommunestyret ber administrasjonen avholde et 

dialogmøte med NVE og eller fylkeskommunen 

med gjennomgang av flomanalysen og utarbeide 

en oversikt over de utsatte områdene som krever 

tiltak i Oppdal kommune i årene fremover. 

Ikke fullført. Dialogmøte er 

ikke avholdt. 

   

      

   Inge Lauritzen 11. 
Oppdal kulturhus har akutt behov for nødvendig 
vedlikehold. Pandemien og flere uheldige forhold 
de siste årene har gjort at det har vært vanskelig 
for foretaket selv å spare opp midler for å 
gjennomføre nødvendig vedlikehold for å kunne 
opprettholde god drift.  
Investeringer: Kommunestyret tilfører inntil kr 
2.550.000 til investeringer i kinoanlegg, til nytt 
biblioteksystem, et forprosjekt på besøkssenter på 
museet og nytt sandfiltrering/rensesystem knyttet 
til badeanlegget. Alle summer er eks. mva. 
Investeringen finansieres ved bruk av det generelle 
investeringsfondet. 
Vedlikehold knyttet til drift må meldes inn i 
forbindelse med handlingsplanarbeidet 2023-
2026. 
 

 
Ikke fullført. 
 
Nytt digitalt system for kino 
er innkjøpt og montert. 
Totalkostnad kr 1.592.911 
eks mva. 
 
Arbeidet med utskifting av 
sand og dyser i badeanlegget 
er gjennomført. 
Totalkostnad kr 350.000. 
 
Forprosjekt besøkssenter er 
påbegynt. Ingen vesentlige 
kostnader påløpt og arbeidet 
fortsetter inn i 2023. 
 
Kino og badeanlegg er 
fullført. Pga av merforbruk/ 
driftsunderskudd i 2022 gikk 
ubunde fondsmidler med for 
å dekke dette. Det betyr at 
“forprosjekt besøkssenter” 
ikke har midler pt.  
 

   Sjur 
Vammervold 

14. Fotballhall 
Kommunestyret vedtok i budsjettet for 2020 å 
bevilge 5,5 millioner kr. som tilskudd til Oppdal 
Idrettslag for bygging av fotballhall. 
Kommunestyret ønsker å signalisere ytterligere 
støtte til bygging av ny «nier» fotballhall i Oppdal 
slik at idrettslagets hallprosjekt kan ferdigstilles. 
Kommunestyret ber om at ledelsen for prosjektet 
fotballhall utarbeider en plan for full finansiering i 
god tid før behandling av Handlingsplanen for 
2023-2026 som legges ved i en søknad om 
kommunal lånegaranti til Oppdal Idrettslag i 
forbindelse med bygging av fotballhall. En 
eventuell søknad om forskuttering av spillemidler 
må avklares gjennom egen søknad med 
behandling. 

Ikke fullført.  
 
  
 
 
 

 
 
 
Søknad ikke mottatt per 
30.04.  
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Dersom en slik søknad med beskrivelse leveres 
Oppdal kommune vil: 
• Kommunestyret be kommunedirektøren 
innarbeide ytterligere 1,5 millioner kr., dvs. totalt 
7,0 mill.kr., i tilskudd til prosjektet i forslag til 
handlingsprogram 2023-2026, med tanke på 
utbetaling i 2023. 
• Kommunestyret vil etter evt. søknad fra Oppdal 
Idrettslag, saksbehandle og avklare spørsmål om 
garanti for lån til Oppdal Idrettslag i forbindelse 
med byggingen av fotballhallen. Evt. vedtak om 
kommunal lånegaranti for lån til Oppdal Idrettslag 
skal godkjennes av Statsforvalteren etter 
kommunelovens §14-19. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren i 
medhold av plan- og bygningslovens kap.12, jfr. 
kommunestyrets vedtak i sak 20/94, om å 
igangsette arbeidet med ny detaljreguleringsplan 
for fotballhall på området «nye grusbane», 
gnr./bnr. 284/58 og 288/142. 
Reguleringsplanarbeidet igangsettes selv om 
fotballhallen ikke er fullfinansiert. 
Detaljreguleringsplanen skal avklare bygging av ny 
hall med nødvendig infrastruktur (adkomst, 
parkering, vann, avløp). 
Planarbeidet igangsettes i 2022 og dekkes av 
Oppdal kommune innenfor en kostnadsramme på 
kr. 300 000,- ekskl. mva. Arbeidet finansieres ved 
bruk av generelt disposisjonsfond og innarbeides i 
budsjettet for 2022. 
 

 
 
Fullført. 

 
 
 
 
Sak legges frem for k-styret 
etter mottatt søknad og 
utredning fra 
administrasjonen.  
 
 
 
Fullført. Arbeidet er startet 
opp det er varslet oppstart.  
  

      

      
 
Ikke fullført, arbeid pågår 

   Jan Kåre 1. 
Flere fylkeskommuner og fylkeskommunale planer 
løfter «besøksstrategi» som et verktøy for 
bærekraftig næringsutvikling.   

«Vi skal bruke opplevelsesnæringene 
som motor i lokal samfunnsutvikling 
gjennom besøksforvaltning og 
besøksstrategier»   
Regional strategi for verdiskapning i 
Trøndelag 2022-2025, Trøndelag 
fylkeskommune.   

    
Besøksforvaltning er å legge til rette for og styre 
den besøksrettede bruken av et område, 
eksempelvis Oppdal – slik at stedet ivaretas.   
Samtidig skal opplevelsen for de besøkende bli 
best mulig og den lokale verdiskapningen størst 
mulig. En besøksstrategi er en plan for hvordan 
man forvalter besøk i Oppdal.    
    
Oppdal kommune tar kontakt med relevante 
aktører, som Nasjonalparken Næringshage, Oppdal 
Næringsforening (Masterplan) og aktører innenfor 
reiseliv- og opplevelsesnæringen for å samhandle 
om en besøksstrategi for Oppdal kommune.   
Det er avgjørende for en besøksstrategi at Oppdal 
kommune inngår i samarbeidet, men ikke 
nødvendig at kommunen leder arbeidet. Arbeidet 
med strategien skal vektlegge bærekraft og 
samskaping, i samskaping ligger også involvering 
av befolkningen.    
Besøksstrategi for Oppdal kommune er tenkt 
å være et innspill til kommuneplanens 
samfunnsdel. Og kan brukes som middel for å 
sertifisere Oppdal kommune som bærekraftig 
destinasjon    
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   Anders Nordmo 5. 

Kommunedirektøren bes samtidig med renovering 
av taket på Rådhuset å utrede muligheten for å 
etablere solcelleanlegg. I denne sammenheng må 
det ses på ulike løsninger for gjennomføring og 
finansiering. Kommunestyret ber 
kommunedirektøren om å iverksette et 
mulighetsstudie for solcelleanlegg på Rådhuset og 
Statens hus.  
 

Ikke fullført. 

Anbudskonkurranse legges 

ut i mai 2023.  Det 

planlegges ferdigstilt 2023. 
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K.styre 22/3 Mulighetsstudie Oppdal 

sentrum - veien videre 

Sjur 

Vammervold 

Det vises til kommunestyrets vedtak 01.10.20 i sak 

20/85 Handlingsplan 2021-2024 og vedtak 

10.12.20 sak 20/133 Budsjett 2021, der KMT ble 

gitt i oppgave å igangsette en samlet utredning av 

Oppdal sentrum. Det vises ellers til vedtaket i KMT 

23.03.21 i sak 21/21 og 09.11.21 i sak 21/46, samt 

den allerede gjennomførte mulighetsstudien 

utført av Plankontoret.   

Med bakgrunn i dette er man nå klare for å 

planlegge veien videre:  

1.Kommunestyret viser til det ferdigstilte 

mulighetsstudiet utarbeidet av Plankontoret og 

foreslår følgende seks oppfølgingsprosjekter som 

veien videre i sentrumsprosjektet.  

• Trivelig torg for folk: Prosjekt om 
helhetlig utforming av 
sentrumskjernen.  

• Sammenhengende gang- og 
sykkelveinett: etablering av manglende 
forbindelser.  

• Ålma områdeløft.  

• Tilgang til Kåsen: Samarbeid med 
BaneNor om jernbanekryssing, 
etablering av bru ved Ålma, stier og 
skilting.  

• Videreutvikling av skoleområdet.  

• Parkering og fremtidig 
bevegelsesmønster for alle typer 
trafikanter i sentrum.  

   

2.Kommunestyret ber om at 

kommunedirektøren/Plankontoret, i 

samarbeid med KMT´s styringsgruppe for 

prosjektet og eventuelle andre 

samarbeidspartnere, utarbeider forslag og plan for 

prosess og innhold for sentrumsprosjektet. 

Elementer som skal avklares i dette arbeidet er:  

• Finansiering av prosjektene og innarbeidelse 
av prosjektene i kommende handlingsplan.  

• Valg av metodeverktøy i det videre arbeidet.  

• Handlingsplan for gjennomføring av 
prosjektene.  

• Oversikt over aktører som er aktuelle og 
viktige samarbeidsparter for 
gjennomføringen av hvert delprosjekt: Lokale 
næringsaktører, landskapsarkitekter, 
interesseorganisasjoner, frivillige etc.  

• Gjennomgang og revidering av aktuelle 
reguleringsplaner for å kunne gjennomføre 
de foreslåtte endringene.  

• Medvirkning og samhandling er sentralt i 
arealplanlegging, og meningene til 
innbyggerne skal høres i prosjektet. 
Eventuelt bruk av "stedskompasset" 
vurderes som verktøy for involvering. 

  

3.Kommunestyret ber om at til plan og 

gjennomføring av arbeidet legges frem for KMT´s 

styringsgruppe for prosjektet som politisk drifter 

prosjektet i faste møter som gjennomføres i 

Ikke fullført. Pågående 

arbeid uten bestemt 

sluttdato. 
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forbindelse med møteplanen til KMT. Leder og 

nestleder for KMT´s styringsgruppe for 

prosjektet forbereder i samarbeid med 

kommunedirektøren hvert møte med hensyn til 

dagsorden, inviterer aktører inn i møter etc. 

Styringsgruppa kan også invitere til og 

gjennomføre egne møter eller arrangement om 

det anses formålstjenlig.  

4.Det er formålstjenlig at KMT informeres om 

reguleringssaker angående sentrum og det 

pågående arbeidet i sentrumsprosjektet.  

 

 

 

 

 

 

 
 

K.styre 22/9 Søknad om videreføring av 

avtale ang. skolelokaler 

Lønset 

Dordi Aalbu Oppdal Kommune viderefører alle avtaler med 

Lønset Samfunnshus frem til 31.12.27 og ber 

kommunedirektøren ajourføre avtalene deretter. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren 

kontinuerlig vurdere om det er virksomhet 

innenfor kommunens egne tjenesteområder som 

kan lokaliseres i bygget. Det åpnes også for 

utleie eller salg til aktører eller virksomheter. Om 

utleie eller salg skulle vise seg aktuelt, forutsettes 

det at Oppdal kommune og Lønset samfunnshus 

har en aktiv dialog om dette.  Om Lønset 

samfunnshus på et senere tidspunkt ønsker å 

overta bygningsmassen, er kommunestyret positiv 

til dette.  

Dette finansieres ved at driftstilskudd vedtatt i sak 

19/31 og som løper ut 2022, eller til 2024 hvis ikke 

løsning enda foreligger benyttes i 

en femårsperiode til 31.12.2027. 

Fullført  

K.styre 22/14 Kommuneplan for Oppdal 

kommune 2022 - 2033. 

Igangsetting av planarbeid 

Jan Kåre Husa Kommunestyret vedtar at arbeidet med revisjon 

av kommuneplanens samfunnsdel og 

kommuneplanens arealdel igangsettes i hht. plan- 

og bygningslovens §11-12. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren i hht. 

plan- og bygningslovens § 4-1 utarbeide felles 

forslag til planprogram for kommuneplanens 

samfunnsdel og arealdel.  

Forslag til planprogram behandles av 

formannskapet. Formannskapets forslag sendes på  

lovfestet høring legges ut til offentlig ettersyn i 

fbm. varsel om oppstart og kunngjøring. 

 

Hovedaktivitetene i arbeidet som skal utføres i 

2022 vil være 

- Utarbeidelse og behandling av 

planprogram  

- Utarbeidelse og behandling av 

samfunnsdel  

- Oppstart utarbeidelse av arealdel 

For plankontorets arbeid og politisk 

møtegodtgjørelse i fbm. med workshop m.v., 

fastsettes en økonomisk ramme på kr. 750 000,- i 

2022.  

Oppstartet, ikke fullført  
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Utgiftene finansieres ved bruk av  generelt 

disposisjonsfond. Budsjettet for 2022 korrigeres 

slik: 

Se egen tabell. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren 

innarbeide i budsjettet for 2023 finansiering av 

kommuneplanarbeidet med arealdelen som vil 

foregå tilsvarende i 2023, anslått til kr. 1 700 000,-. 

K.styre 22/15 Skisseprosjekt elevkantine Dordi Aalbu 2.Deretter bes vi om at det sees på bruk- og 

funksjonsallokeringer i kulturhuset som kan gi 

begge parter merverdi.  Kommunedirektøren 

rapporterer tilbake til formannskapet om 

resultatet av arbeidet. 

3.Tenkningen om ny ungdomsskole starter nå.  Det 

er viktig at det legges en helhetlig framtidsrettet 

tenkning til grunn for utvikling av ny 

ungdomsskole.  Mer presis bestilling om oppstart 

kommer i forbindelse med 

handlingsplanprogrammet 2023-2026. 

 Elevkantine/ 
ungdomskafe i 
kulturhuset evalueres 
våren 2023 
 
2. Iom at det pågår en 
prosess knyttet til 
organisering og omstilling 
er dette arbeidet inntil 
videre lagt på is fra 
kulturhusets side. 
 
 
3.Ikke fullført  
 

K.styre 22/19 Gang- og sykkelveg langs 

Ålma. Status og finansiering 

Eirik Kvål Kommunestyret viser til tidligere vedtak i sak K 

16/8 om bygging av gang- og sykkelveg langs Ålma 

på strekningen E6 - Ola Setroms veg og ber 

kommunedirektøren gjennomføre prosjektet i 

2022 innenfor en ramme på kr. 1.163.000,- inkl. 

mva. 

Finansieringen skjer ved bruk av 

infrastrukturfondet med kr. 930.000,- og refusjon 

av mva. med kr. 233.000,-. Budsjett 2022 

korrigeres slik: 

Se egen tabell.    

Ikke fullført. 

Gjenstår kun oppsetting 

av gjerder. 

 

K.styre 22/43 Strategi for verdi-

bevarende vedlikehold av 

kommunale bygninger 

Anders Nordmo 1. 

Oppdal kommunes strategi for verdibevarende 

eiendomsforvaltning vedtas som retningsgivende 

for kommunens forvaltning av den kommunale 

bygnings- og eiendomsmassen. 

2. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren 

utarbeide egen Fagplanen for «Tilstandsanalyser 

og verdibevarende vedlikehold» og legges frem 

senere som orienteringssak til kommunestyret, 

som metode for gjennomføring av det langsiktige 

vedlikeholdsarbeidet. 

3. 

Oppfølging av avdekket vedlikeholdsbehov 

konkretiseres i IK-bygg for hvert år i forbindelse 

med behandling av handlingsplan. Det utarbeides 

egne tiltaksplaner med bakgrunn i 

handlingsplanen vedtatte prioriteringer. 

 

1. Fullført 

 

 

2.Pågår 

 

 

 

 

Gjennomføres ved 

budsjett- og 

økonomiplanarbeiedet 

 

 



 

30.04.2023 20 

4. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren om å 

orientere KF- Oppdal kulturhus om strategi for 

Verdibevarende eiendomsforvaltning og om 

hvilket potensialet som ligger i en slik strategi for 

kulturhuset. 

4.Ikke gjennomført 

Dette må også inkludere 

bygningene på 

Oppdalsmuseet. (Inge) 

K.styre 22/48 271/96 - Søknad om å få 

frafalle festekontrakt 

Dag Hopland 

Gorseth 

Kommunestyret vedtar at Oppdal Turistutvikling 

AS sitt festeforhold for eiendommen gnr. 271 bnr. 

96 kan avvikles. Kommunedirektøren gis fullmakt 

til å gjennomføre avviklingen av festeforholdet. 

Kostnader med selve avviklingen av Oppdal 

Turistutvikling AS sitt festeforhold forutsettes 

bekostet av Oppdal turistutvikling AS. 

Ikke fullført 

K.styre 22/65 294/32, 71 - Utvikling/salg 

av kommunal eiendom 

Dag Hopland 

Gorseth 

Kommunestyret vedtar at del av eiendommene 

gnr. 294 bnr. 32 og gnr. 294 bnr. 71 som vist med 

rød skravur på vedlegg 1 til denne sak, skal selges 

til høystbydende ved bruk av eiendomsmegler. 

Eiendommene kan selges hver for seg eller samlet. 

Høyeste bud på eiendommene skal godkjennes av 

Oppdal Formannskap. 

Kostnader forbundet med 

eiendomstransaksjonen, eiendomsmegler, teknisk 

og juridisk bistand finansieres ved eiendomssalget. 

Kommunedirektør gis fullmakt til å engasjere 

eiendomsmegler til gjennomføring av 

salgsprosess. 

Ikke fullført 

Ferdigstilles innen 2023. 

Før salget kan 

gjennomføres må det 

gjøres en planendring som 

er igangsatt av 

Plankontoret. Fremdriften 

i selve planbehandlingen 

kan ha betydning planlagt 

fremdrift.  

 

K.styre 22/71 Handlingsplan 2023-2026  

 

 

 

 

 

Elin Johanne 

Dolmseth 

 

 

 

 

 

Hanna L. 

Westman 

 

 

 

 

 

 

 

Sjur 

Vammervold 
Anders Nordmo 

 

 

 

 

 

 

Inge Lauritzen 

 

Kommunestyret vedtar kommunedirektørens 

forslag til Handlingsplan 2023-2026, med følgende 

endringer: 

 

 

3. 

Formannskapet ber kommunedirektøren i 

Handlingsprogram for 2024-2027 ikke legge 

besparelser eller kutt i sektorene barn og unge – 

eldre og omsorg. 

 

Verbalforslag: 

b. 

Formannskapet ber ordfører gå i dialog med BUA, 

frivilligsentralen og Vekst Oppdal Holdning for å se 

om de tre aktørene kan samarbeide tettere. Et 

slikt samarbeid kan også ses i sammenheng med 

jobbrelatert aktivitetstilbud til unge voksne, med 

utfordringer knyttet til psykisk helse- og rus og 

tjenesten helse og familie. 

 

c. 

Trøndelag fylkeskommune har fattet 

intensjonsvedtak om gratis halleie for 

fylkeskommunens idrettshaller, formannskapet 

ber kommunedirektøren informere Hovedutvalg 

for helse og oppvekst rundt vedtaket og 

praksis/konsekvenser i Oppdal. 

 

d. 

Formannskapet sender innspill og oppfordring til 

kulturskolen om å vurdere mulighet for 

opprettelse av faget kokkekunst. Kokkekunst for 

 

 

 

 

 

 

 

Fullført. 

 

 

 

 

 

Ikke fullført. Er igangsatt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Utført med eget vedtak i 

kommunetyret  

 

 

 

 

 

Kulturskolens 

administrasjon har ikke 

muligheter til å jobbe 

fram et slikt omfattende 
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Geir Arild 

Espnes 

 

 

 

 

Frøydis 

Lindstrøm 

 

 

 

 

 

 

 

Sjur 

Vammervold 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jan Kåre Husa 

 

 

 

 

 

barn kan ses i sammenheng med rekrutering til 

matfag i videregående opplæring. Faget 

kokkekunst kan opprettes i samarbeid med lokalt 

næringsliv, restauranter og videregående skole. 

 

e. 

Formannskapet ber ordfører gå i dialog med rette 

aktører for å se på muligheter for at 

turistinformasjonen i Oppdal flyttes til Krux 

innovasjonssenter. 

 

f. Tilrettelegge for fiske for personer med 

funksjonsnedsettelser gjerne i samarbeid med 

Oppdal Jæger og Fiskarlag. Kommunedirektøren 

starter planlegging av tiltaket og legger så frem en 

skisse for hvordan det kan utføres sammen med 

en kostnadsramme for tiltaket før neste års 

budsjett skal behandles. 

 

g. 

Kommunestyret imøteser framlegging av 

Forvaltningsplan for statlig sikra friområder i 

Oppdal kommune 2021-2030. Det forutsettes at 

kommunedirektøren involverer alle berørte 

grunneiere, nødetater, veilag og andre parter i og 

rundt Rauøra med mål om å finne en felles 

forståelse og et felles mål for oppgradering av 

infrastrukturen til og rundt Rauøra. Dette gjelder 

både veg, parkering, sanitær og universelle 

utforminger. 

Prioritering og gjennomføring av tiltak som krever 

kommunal finansiering, avklares i behandling av 

økonomiplan og budsjett. 

 

h. 

Kommunestyret oppfordrer kommunedirektøren 

til å prioritere gjennomføring av tiltak som er 

forbundet med sentrumsprosjektet i forbindelse 

med kommende budsjettbehandlinger. 

konsept. Gjør samtidig 

oppmerksom på at det 

mangler midler til andre 

og mer presserende 

oppgaver i k-skolen.  

 

 

 

 

Igangsatt 

 

 

 

 

 

 

Ikke fullført 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ikke fullført. Pågår dialog 

opp mot veilag og 

grunneiere om 

oppgradering og 

vedlikehold av veien.  

 

 

 

 

 
Ikke fullført 

K.styre 22/77 Utredning -utvikling av et 

fullverdig distriktsmedisinsk 

senter i Oppdal 

Frøydis 

Lindstrøm 

a) 

Gjennomføre forprosjekt med en 

kostnadskartlegging for etablering av 

sykepleierdrevet poliklinikk i legekontorene sin 

sokkeletasje. 

b) 

Gjennomføre forprosjekt for utvidelse av 

bygningen i dagen ODMS. 

c) 

Oppdal kommune søker om “Såkornmidler” fra 

Nasjonalt senter for distriktsmedisin til utarbeiding 

av forprosjektet med kr. 200 000. 

d) 

 

Ikke fullført 

 

 

Ikke fullført 

 

Ikke fullført 
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Det fremmes forslag til NTNU om etablering av 

forskningsprosjekt knyttet til innovasjon i utvikling 

av helsetjeneste i distriktet. Det kan være flere 

aktuelle problemstillinger knyttet til: 

o 

Barn og unges psykiske helse – redusert behov for 

innleggelser og transport. 

o 

Sykepleierdrevet poliklinikk – flere 

avtalespesialister, færre innleggelser, mer 

bærekraftig med redusert transportbehov. 

o 

Hvilke mereffekter gir samlokalisering av tjenester. 

e) 

Oppdal kommune viderefører dialogen med Helse-

Midt om utvikling av en sykepleierdrevet 

poliklinikk gjennom jevnlige møter. 

f) 

Oppdal kommune undersøker med St. Olavs 

mulighet for en utvidelse av røntgentilbudet. 

g) 

Oppdal kommune undersøker muligheten for 

lysbehandling tilknyttet Oppdal 

distriktsmedisinske senter. 

Brukermedvirkning skal sikres gjennom hele den 

videre prosessen med utvikling av helse- og 

oppvekstsenteret, gjennom at råd for personer 

med funksjonsnedsettelser eller en annen gruppe 

sammensatt av brukerrepresentanter nedsettes 

som referansegruppe for arbeidet. 

39 

Så snart arbeidsgruppa er godt i gang, og senest 

innen november 2022, skal det legges fram en 

framdriftsplan med tidsangivelser for de ulike 

deltiltakene for Hovedutvalg for helse og 

oppvekst. Utvalget skal deretter orienteres 

fortløpende om status for arbeidet. 

Ikke fullført 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gjennomføres 

 

 

Ikke fullført 

 

Ikke fullført - er i 

dialog 

 

 

 

 

Ikke fullført 

 

K.styre 22/80 Besøksforvaltning i Oppdal 

kommune - pilotprosjekt i 

samarbeid med 

Trøndelag fylkeskommune 

Jan Kåre Husa, 

Heidi Hokseng 

Oppdal kommune inngår samarbeid med 

Trøndelag fylkeskommune om gjennomføring av 

pilotprosjektet «Besøksforvaltning i Oppdal 

kommune» i tråd med Oppdal Næringsforenings 

opprinnelige søknad til Trøndelag fylkeskommune 

jfr. kommunestyrets vedtak i sak 21/130. 

 

Besøksstrategien skal være en felles plan for 

hvordan man forvalter besøket i kommunen. En 

Ikke fullført 
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besøksstrategi tar hensyn til natur, landskap, miljø, 

lokalsamfunn og lokal kultur, samtidig som det gir 

grunnlag for sunn næringsdrift og lokal 

verdiskaping 

 

Besøksstrategi for Oppdal kommune er tenkt å 

være et innspill til kommuneplanens samfunnsdel, 

og kan brukes som middel for å sertifisere Oppdal 

kommune som bærekraftig destinasjon. 

Pilotprosjektet gjennomføres innenfor en 

kostnadsramme på kr. 600 000,- og finansieres ved 

tilskudd fra Trøndelag fylkeskommune til Oppdal 

kommune. 

Oppdal kommune gir Oppdal Næringsforening 

ansvar for gjennomføring av pilotprosjektet som 

vil benytte Nasjonalparken Næringshage AS som 

prosessleder. Oppdal kommune viderefører 

tilskuddet til Oppdal Næringsforening, og stiller i 

tillegg med personalressurser fra kommunen inn i 

prosjektet. 

Pilotprosjektet gjennomføres i henhold til tilsagn 

fra Trøndelag fylkeskommune. 

K.styre 22/86 Oppdal kommune sin 

fastlege- og 

legevaktsordning 

Frøydis 

Lindstrøm 

1. 

Kommunestyret gir kommunedirektøren fullmakt 

til å forhandle med fastlegene ved Oppdal 

legesenter og Auna legesenter om ny driftsavtale/ 

driftsform. Det er ønskelig at en 

driftsavtale hvor Oppdal kommune fasiliterer 

legetjenesten, og har driftsansvaret med hensyn 

på lokaler, utstyr og hjelpepersonell ( modifisert 

8.2 avtale ) vurderes. Forhandlingene må 

hensynta de sentrale føringer og avklaringer som 

forventes å komme i forbindelse med 

ekspertutvalgets arbeid hva gjelder 

fastlegeordningen. Når forhandlingene er 

gjennomført vil 

kommunedirektøren fremme en ny sak med 

forslag til organisering og kostnader dette vil 

medføre. 

2. 

Kommunestyret gir kommunedirektøren fullmakt 

til å fremforhandle samarbeid med 

annen/andre kommuner om legevaktsordning. 

Dersom det ikke lykkes å få til et samarbeid om 

legevakt med annen kommune skal 

Under arbeid 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det er lyst ut stillinger 

hjelpepersonell og lagt inn 

bestilling på vikarlege for 

vinteren 2023. 
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kommunedirektøren etablere en ordning med 

hjelpepersonell på kveld, natt og helgedager. 

Når forhandlinger med aktuelle 

samarbeidskommuner er avklart, vil 

kommunedirektøren 

fremme ny sak med forslag til organisering/avtale 

samt kostnader knyttet til legevakt. 

3. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren 

gjennomføre en ROS-analyse for 

legevaktsordningen høsten 2022. 

4. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren vurdere 

utvidelse av kommunelege med 60 % 

stilling fra 1.1.2023 i utarbeidelse av budsjett for 

2023, alternativt vurdere å innarbeide 

utvidelsen i forslag til økonomiplan for 2024-2027. 

5. 

Forhandlingsutvalget styrkes med to politikere : 

Geir Arild Espnes ( Senterpartiet) og Ingvill 

Dalseg (Høyre). 

K.styre 22/87 Organisering av 

skiløypearbeidet i Oppdal - 

resultat fra nedsatt 

arbeidsgruppe 

Sjur 

Vammervold og 

Tore Kleffelgård 

Kommunestyret slutter seg til arbeidsgruppas 

foreslåtte organisering som vist i vedlegg 2 og 3.  

 

Kommunestyret gir kommunedirektøren fullmakt 

til å representere Oppdal kommune i de to 

komitéene.  

 

Ny løypeorganisering gjelder fra 1. september 

2022. Kommunestyret ber kommunedirektøren 

gjennomføre en evaluering av organiseringen, sett 

fra kommunenes ståsted, etter to driftsår. 

Evalueringen legges frem for kommunestyret. 

1. og 2. avsnitt er fullført. 

3. avsnitt fullføres ikke før 

om 2 år.  

K.styre 22/91 Omdisponering av 

prosjektmidler ifm. 

strategiske 

avgjørelser om 

renseanlegget, og forklaring 

på garderobesituasjon 

Vidar Sundseth 1. 

Kr. 200.000,- som er bevilget til prosjektet 

«Forprosjekt slambehandlingsløsning Oppdal 

sentrum RA» i 2022 omdisponeres til å komme i 

gang med prosjektet «Forprosjekt ny 

renseløsning – Oppdal sentrum RA», som 

opprinnelig er innspilt i handlingsplanen i 2023. 

2. 

Prosjektene “Forprosjekt 

slambehandlingsløsning 

Oppdal sentrum RA” og 

“Forprosjekt ny 

renseløsning - Oppdal 

sentrum RA” er slått 

sammen til et 

skisseprosjekt. Arbeidet er 

så å si ferdig, og 

skisseprosjektrapporten 

forventes og bli lagt frem 

for Kommunestyret 22. 

juni 2023. 
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Dersom bevilgning på kr. 300.000.- til prosjektet 

«Forprosjekt ny renseløsning – Oppdal 

sentrum RA» vedtas i budsjettet for 2023, 

omdisponeres kr. 200.000,- av bevilgningen til 

prosjektet «Forprosjekt slambehandlingsløsning 

Oppdal sentrum RA». 

3. 

For å oppfylle krav i Arbeidsplassforskriften om 

kjønnsdelte garderober må det innredes en 

midlertidig løsning for kvinnegarderobe. I 

planlegging av fremtidig renseløsning blir 

forskriftene fulgt opp med en permanent løsning 

for kjønnsdelte garderober. 

Arbeidet med 

kvinnegarderobe er litt 

forsinket grunnet at 

resultatet av prosjektet 

om ny renseløsning er 

styrende for valg av 

løsning. Det har vært 

dialog med ReMidt om 

dette, og det utlukkes ikke 

at ReMidt etablerer egen 

garderobe for sine 

ansatte. Som en 

midlertidig løsning leier 

ReMidt en enkel 

tilhngerbrakke. 

K.styre 22/101 Forslag til reguleringsplan 

for Stavåløkken østre, 

endring – Ny 

sluttbehandling i 

kommunestyret 

Synnøve 

Myklebust, 

Marte K. 

Dørum og 

Ragnhild Eklid 

Kommunestyret vedtar i medhold av plan- og 

bygningslovens § 12-12 detaljreguleringsplan for 

Stavåløkken Østre med følgende endringer: 

 

Planbestemmelsene får følgende endringer: 

 

Prinsippene i naturmangfoldloven §§ 8-12 anses 

ivaretatt. 

Fullført 

K.styre 22/102 Oppfølging av FNs 

bærekraftsmål 

Ola Andreas 

Stavne 

1. 

Arbeidet med å sette konkrete mål og etablere 

system for rapportering og oppfølging av 

bærekraft i 

Oppdal kommune utsettes til kommuneplanens 

samfunnsdel er revidert. 

 

2. 

Alle saksutredninger fra kommunedirektøren skal, 

om mulig, beskrive hvilket bærekraftsmål saken 

gjelder. 
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K.styre 22/109 Beskrivelse av 

bærekraftsmål i 

saksutredninger 

Ola Andreas 

Stavne 

Kommunestyret er orientert om at beskrivelse av 

FNs bærekraftsmål fra og med 1.11.2022 er en del 

av Oppdal kommunes mal for saksframlegg, og ber 

om at kommunedirektøren sørger for at ledere og 

saksbehandlerne får en felles forståelse for 

hvordan Oppdal kommune kan bidra til å nå 

bærekraftsmålene. 

Under arbeid. 

Bærekraftnettverket i 

fylkeskommunen har fått 

skjønnsmidler til å  

utarbeide 

bærekraftrapport for alle 

kommunene i Trøndelag.   

K.styre 22/111 Forhandlinger med 

fastlegene i Oppdal 

Frøydis 

Lindstrøm 

Kommunestyret er orientert om forhandlingene 

med fastlegene, rundt ny avtale fastlegeordningen 

og legevakt. Kommunestyret mener det er 

utfordrende at legene stiller ultimatum med krav 

om utbetaling av pensjon for legevaktsarbeid, med 

tilbakevirkende kraft, så lenge denne saken er en 

tvistesak.  

Kommunestyret gir forhandlingsutvalget fullmakt 

til å vurdere lokal særavtale om 

pensjonsrettigheter fra 2016, med støtte fra KS 

advokaten, og gjenopptar forhandlingene. 

Kommunestyret får fremlagt sak med 

fremforhandlet avtale både på legevakt og 

fastlegeordning. 

Under arbeid 

   Elin Johanne 

Dolmseth 

 

3. 

Kommunestyret vedtar en garantiramme for lån til 

sosiale formål på 30 000 kroner. Rammen er  

knyttet til summen av opprinnelig ansvar ved 

garantistillelse. Kommunestyret delegerer 

myndighet til å stille enkeltgarantier til 

kommunedirektøren innenfor den totale 

garantirammen. 

Fullført. Sak i 

kommunestyret 11.5. 

   Elin Johanne 

Dolmseth 

 

4. 

Det tas opp følgende lån i 2023: 

 

Låneopptakene skjer i 

løpet av 2023 

   Elin Johanne 

Dolmseth 

 

5. 

Kommunestyret viser til eiendomsskattelovens §§ 

2 og 3, og skriver ut eiendomsskatt i 2023 i hele 

Oppdal kommune. Dette med unntak for de 

verneområder etter forvaltningsplanen for 

Dovrefjell og Trollheimen som med hjemmel i § 7d 

ble fritatt i k-sak 07/64. Den generelle 

skattesatsen skal være 7 promille. For boliger og 

fritidsboliger kan eiendomsskatten likevel ikke 

være mer enn 4 promille, jf. eiendomsskattelovens 

§ 11. Skattesatsen differensieres med hjemmel i § 

12 på følgende måte: 

• Med hjemmel i eiendomsskattelovens § 12 

bokstav a settes skattesatsen for bebygde 

boligeiendommer, bebygde fritidseiendommer og 

boligdelen av gardsbruk til 3,65 promille. 

Følges opp gjennom året. 
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• Med hjemmel i eiendomsskattelovens § 12 

bokstav b settes skattesatsen for husløse 

grunneiendommer til 3,65 promille.  

Med hjemmel i eiendomsskattelovens § 7 skal 

følgende fritak for eiendomsskatt gjelde: 

• Eiendommer til institusjoner som utfører 

funksjoner som naturlig tilhører det offentlige (jf. § 

7 bokstav a). 

• Bygninger av historisk verdi, - nærmere definert 

til bygninger som er fredet i medhold av 

kulturminneloven (jf. § 7 bokstav b). 

• Boliger som blir brukt til helårsbolig de 3 første 

årene etter oppføring (jf. § 7 bokstav c). 

Kommunestyret fastsetter 2 betalingsterminer for 

eiendomsskatt i 2023. Halvparten av utskrevet 

skatt skal betales hver termin. 

   Elin J Dolmseth 

 

6. 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å justere 

budsjettrammene til ansvarsområdene i 

driftsbudsjettet 2023 som følge av lønnsoppgjøret 

2023. 

Følges opp gjennom året 

   Elin J Dolmseth 7.  4 mill. kr. i tilskudd til Bjørkåsen vasslag tas ut 

av budsjettet da tilskuddet er tatt inn i budsjettet 

for2022, jfr. k-sak 22/104. 

Fullført. 

   Frøydis 

Lindstrøm 

8. Formannskapet ber om at inntil 2.9 mill. til 

styrking av legevakt og hjelpepersonell i 2023 

finansieresved bruk av infrastrukturfondet. 

 

   Turi Teksum og 

Hanna L 

Westman 

9. Ap, Krf og Sp er opptatt av å opprettholde og 

styrke tjenestetilbudet i Oppdal Kommune. 

Ikommunedirektøren sitt forslag til budsjett for 

2023, foreslåes det en reduksjon i 

aktivitørstillingenved Helsesenteret fra 70% til 

40%. Det foreslåes og en reduksjon i 

stillingsprosenten somfrisklivskoordinator i Helse 

og Familie fra 50% til 40%.Vi som forslagsstillere 

ser dette som en klar svekkelse av tjenestetilbudet 

og foreslår å videreførestillingsprosentene som i 

dag med 70% aktivitørved Helsesenteret og 50% 

frisklivskoordinator i Helseog 

Familie.Opprettholdelsen har en kostnad på kr. 

295 000,-og finansieres ved svekket netto 

driftsmargin. 

Fullført. 

   Jan Kåre Husa 

Ola Andreas 

Stavne 

10.Kommunestyret ber kommunedirektøren om å 

innarbeide kostnader til administrering av 

universitetsavtalen med NTNU innenfor rammen 

til eksterne tilskudd (reduksjon i andre eksterne 

tilskudd), og sentraladministrasjonen. Tiltaket 

innarbeides til 1 tertialrapport 2023. 

Tiltaket innarbeides i økonomiplanen for 2024-

2027 med inntil kr 250.000,- pr år 

Fullført 

Tiltaket er innarbeidet i 

kommunedirektørens 

forslag til ØK-plan 2024-27 
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   Inge Lauritzen 

 

 

 

 

 

 

 

 

Håvard Melhus 

og Øyvind 

Melhus 

11. 

Oppdal kulturhus KF (kommunalt foretak) er en del 

av Oppdal kommune som juridisk enhet. 

Foretaket har egne vedtekter som er vedtatt av 

Oppdal kommunestyre. Vedtektenes §3 omtaler 

foretakets formål, som bl.a. er å tilby kulturelle og 

sosiale møteplasser for et bredt publikum så vel 

som ulike deltakere og aktører. Foretakets 

virksomhet gjennomføres innenfor tildelt 

økonomisk ramme. Dette omfatter også de deler 

av det offentlige 17. mai arrangementet som 

foregår i Kulturhuset, og som historisk sett har 

vært kulturhusets bidrag inn i arrangementet.  

Kommunestyret ber om at det innenfor rammen 

ses på samarbeid med skolene, slik at tradisjonelle 

julekonserter og avslutninger kan avvikles til 

redusert pris. 

 

OKH vil alltid anstrenge 

seg for å få til gode 

løsninger for lokale 

aktører. Dette inkluderer 

reduserte priser, dvs halv 

pris sammenlignet med 

tilreisende profesjonelle 

aktører, jfr egen prisliste, 

samt rabatter og fleksible 

løsninger.  

17.mai 2023 gjennom-

føres slik det har vært 

gjort siden 2007. 

 
 

   Turi Teksum 

 

 

 

 

 

Turi Teksum og 

Kristine Nilsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

12. 

Kommunestyret ber om at det opprettes dialog 

med beboere/pårørende, ved Oppdal helsesenter, 

hvor beboere forelegges muligheten for å skifte 

fastlege til sykehjemslege når de bor ved 

helsesenteret. Dette kan gi en like god oppfølging 

for beboerne og en avlastning på fastlegelistene. 

13. 

Sykefraværet ved helse- og omsorgsenhetene har 

over flere år vært bekymringsverdig høyt, og 

ledelsen ved både helsesenteret og 

hjemmetjenesten beskriver at de merker slitasje 

på de ansatte. 

Enhetene har i tillegg store utfordringer med å 

skaffe vikarer ved fravær, og de har til dels store 

utgifter knyttet til overtid og bruk av 

bemanningsbyrå. Det signaliseres at 

grunnbemanningen ved både helsesenteret og 

flere avdelinger i hjemmetjenesten er lav. Som et 

ledd i å redusere behovet for vikarinnleie og bruk 

av overtid bør det vurderes å øke 

grunnbemanningen. Dette forutsettes løst 

innenfor enhetenes budsjettrammer. 

14. 

Gjennomføres i 2023 

 

 

 

 

Ikke fullført 
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Frøydis 

Lindstrøm 

Formannskapet ber om at det gjøres en helhetlig 

vurdering av behovet for heldøgns 

omsorgsplasser, inkludert behovet for en korttids-

/rehabiliteringsavdeling og avlastningsplasser. 

 

Ikke fullført 

   Dagfinn 

Skjølsvold 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jan Kåre Husa 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ane Hoel 

15. 

Det økonomiske handlingsrommet blir mindre, 

demografiske fremstillinger tilsier en eldre 

befolkningssammensetning i Oppdal og vi mener 

barn og unge skal ha en god skole og oppvekst. Vi 

må løse oppgaver på nye måter, digitalisering må 

få en sentral plass. Kommunedirektøren bes 

igangsette et «omstillingsprosjekt» for å sikre 

kommunen en bærekraftig økonomi og skape rom 

for fremtidige innvesteringer. Dette arbeidet skal 

være systematisk og kunnskapsbasert, 

sammenlignet med kommuner fra samme 

Kostragruppe og lovpålagte oppgaver må 

tydeliggjøres og prioriteres. 

Medvirkning fra ansatte, ledelse, politikere og 

tillitsvalgte er avgjørende for at kommunen skal 

lykkes med omstillingsarbeidet. Innspillsmøter og 

bruk av digitale innspill må gjerne brukes. Arbeidet 

skal gi en sluttrapport og et grunnlag for politiske 

prioriteringer for årene fremover. 

Dette arbeides må gjøres i samarbeid og legges 

frem for nyvalgt kommunestyre valgt høsten 2023. 

Den politiske medvirkningen i omstillingsarbeidet 

legges til Administrasjonsutvalget. Utvalget skal 

holdes løpende orientert om framdrift og retning i 

arbeidet. 

Utvalget kan gi styringssignaler men 

kommunedirektøren har ansvaret for 

utredningsarbeidet og iverksetting av omstillingen. 

16. 

Med henvisning til kommunestyrets vedtak i sak 

03/22 og etter en god orientering om arbeidet 

med sentrumsprosjektet i kommunestyremøtet 

17.11.22 setter kommunestyret av inntil kr 

250.000 til KMT til det videre arbeidet. 

Kommunestyret forventer å holdes løpende 

oppdatert. Neste oppdatering i marsmøtet 2023. 

Sluttrapport presenteres i junimøtet 2023 og den 

skal inneholde konkrete forslag til løsninger i alle 6 

punkter beskrevet i KS23/22. 

Beløp inntil kr 250.000,- finansieres via 

næringsfondet. Dersom årsregnskapet for 2022 

viser overskudd forutsettes at tilsvarende beløp 

tilbakeføres til næringsfondet. 

17. 

Kommunestyret viser til at det i nær framtid vil 

komme lovforbud mot å plassere barn i sykehjem, 

jf. Stortingsvedtak (dok. 8 16 S (2020-2021) og 

 

Kommunestyret har 

vedtatt opplegg for videre 

arbeid. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ikke fullført 
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 Innst. 242 S (2020-2021), vedtak 702) der 

regjeringen pålegges å fremme slik lovendring. 

Denne er foreløpig ikke fremmet, men lovendring 

er varslet av ansvarlig statsråd og vi må regne med 

den kommer. Barn i Oppdal skal ikke plasseres i 

sykehjem mot foresattes vilje. 

 

Fullført 

    

Ane Hoel 

18. 

Bru fra Orkelsjøvegen, over Ålma til gangvei som 

ligger parallelt med gjerdet til skytebanen. Mye 

brukt av gående og syklende i turområdet Kåsen 

og Ålmdalen. Brua ble skadet på forsommeren og 

må istandsettes. 

Byggfag ved Oppdal Videregående Skole, ved 

Torkel Kant har vist interesse for å gjøre jobben. 

Oppdal kommune går i dialog med partene. 

Finansiering: Inntil 20 000 kr bevilges fra konto 

14702484, støtte innenfor idrett og fritid. 

Beløpet øremerkes i 2023. (Sum på konto pr dd. er 

88 000 kr). 

 

Ikke fullført. 

K.styre 22/117 Kontrollutvalget - årsplan 

med møteoversikt for 2023 

Ragnhild 

Aashaug 

Årsplan for 2023 godkjennes. 

Ordinære møter i kontrollutvalget i 2023 

fastsettes slik: 

• Møtene starter kl. 11:00 

• Møtestedet er fortrinnsvis Oppdal rådhus 

• Møtedatoene er: 

o Mandag 23.januar 

o Mandag 27. mars 

o Tirsdag 2.mai 

o Mandag 28. august 

o Mandag 30. oktober 

o Mandag 11. desember 

Årsplanen oversendes kommunestyret til 

orientering. 

Det er gjort en endring. 

Kontrollutvalgets møte for 

den 23.januar er flyttet til 

den 27.februar. 

K.styre 22/118 Henvendelse til 

kontrollutvalget – 

styringsgruppe for 

sentrumsprosjektet 

Ragnhild 

Aashaug 

Kommunestyret endrer sin praksis for det som 

omtales som «ikke-folkevalgt organ» slik at 

praksisen blir i henhold til kommunelovens 

intensjon. Det vises til sak 36/22 og den juridiske 

utredningen som er vedlagt saken. 

Kommunestyret ber Kommunedirektøren om å 

utrede retningslinjer og rammer for hvordan 

utvalg kan gjøre egen saksutredning slik at 

kommunedirektørens utredningsansvar kan 

ivaretas på best mulig måte. 

Saken er behandlet av 

kommunestyret i sak PS 

118/2022. 
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K.styre 22/119 Eierskapskontroll 

"Kommunens eierstyring" 

Ragnhild 

Aashaug 

Kontrollutvalget tar rapporten om kommunens 

eierstyring til orientering, og legger frem 

følgende innstilling for kommunestyret: 

1. Kommunestyret tar rapporten om kommunens 

eierstyring til orientering. 

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å 

legge til rette for at: 

a. Bruken av valgkomite i de selskapene som 

praktiserer valgkomite vedtektsfestes, og at 

formannskapets rolle avklares. 

b. Det utarbeides retningslinjer for kommunens 

egen valgkomite, og at rollen avklares. 

c. Formuleringen om delegering til 

eierrepresentant gjennomgås, og at 

eierskapsmeldingen 

med henvisning til det gjeldende 

delegeringsreglement oppdateres. 

d. Eierrepresentantens myndighet avklares 

nærmere. 

e. Kommunestyret gis opplæring i eierskap. 

f. Kommunedirektørens sekretærfunksjon knyttet 

til utarbeidelse og oppfølging av 

kommunens eierskapsmelding legitimeres. 

g. Det avklares hva som ligger i kravet om 

eierberetning og oppfølgingen av dette. 

h. Det bør avklares hvem som har ansvar for at 

styremedlemmer i kommunale selskap 

registreres i styrevervregisteret 

Kommunestyret ber kommunedirektøren 

oversende en redegjørelse til kontrollutvalget 

for hvordan anbefalingene er fulgt opp innen 

1.mai 2023. 

Saken er behandlet av 

kommunestyret i sak PS 

122/2022 

K.styre 22/120 Selskapsavtale for Konsek 

Trøndelag gjeldende fra 

01.01.2023 

Richard 

Sandnes 

1. Oppdal kommune vedtar selskapsavtale for 

Konsek Trøndelag IKS, gjeldende fra 01.01.2023.  

 

2. Oppdal kommune oppnevner ordfører Geir Arild 

Espnes som fast medlem av representantskapet i 

Konsek Trøndelag med følgende vararepresentant: 

varaordfører Elisabeth Hals.  

 

3. Konsek Trøndelag IKS utbetaler Oppdal 

kommune overskytende innskudd (kr.1700) så 

Fullført 
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snart selskapsavtalen settes i virke. Utbetaling 

skjer til bankkonto 4202.44.62220.  

 

4. Oppdal Kommunestyret ber om at 

stiftelsesmøtet endrer $3 til: I DAG HAR 

SELSKAPET HOVEDKONTOR I STEIKJER OG 

AVDELINGSKONTOR I TRONDHEIM OG OS I 

ØSTEDALEN. 

K.styre 22/123 Bosetting av flyktninger 

2023 

Torhild Rogstad 1. Kommunestyret vedtar å bosette 130 

flyktninger i 2023. Tallet er i tråd med antallet vi er 

anmodet om å bosette. Vedtaket inkluderer ikke 

familiegjenforente. Ettersom Oppdal kommune, i 

forhold til befolkningstall, også bosatte et stort 

antall flyktninger i 2022 ser vi ikke at vi kan 

bosette flere enn 130 i 2023.  

 

2. For å opprettholde en høy bosetting er det 

nødvendig at - Integreringstilskuddsordningen 

videreføres - Ordningen bør utøkes til utover 5 år 

for personer med langsiktige oppfølgingsbehov - 

Ytterligere tilpasninger i integreringsloven kan bli 

nødvendig - Tilskuddet til norskopplæring økes 

Ikke fullført 

K.styre 22/124 Utvikling av et fullverdig 

distriktshelsesenter i 

Oppdal 

Frøydis 

Lindstrøm 

1. 

Styringsgruppa skal bestå av: 

Kommunedirektøren v/Ole Bjørn Moen 

Rådgiver helse og omsorg v/ Frøydis Lindstrøm 

Geir Arild Espnes, politiker og professor 

Politiske representanter v/ Ingvill Dalseg og Ingrid 

Husdal Dørum 

NTNU v/ Jon Magnussen, professor i 

samfunnsmedisin og dekanus i fakultet for medisin 

og helse 

2. 

Styringsgruppa får mandat til å opprette en 

tverrfaglig ressursgruppe bestående av ulike 

fagpersoner 

både internt og eksternt i organisasjonen. 

3. 

Kommunedirektøren fremmer 3 ulike saker som 

omhandler et fullverdig distriktshelsesenter i 

Oppdal, drift av legevakt samt kommunens 

legevakttilbud. Sakene vil bli fremmet i samme 

møte. 

Ikke fullført 
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K.styre 23/2 Planprogram - 

Kommuneplan for Oppdal 

kommune 2023-2033 

Jan Kåre Husa Kommunestyret fastsetter i medhold av plan- og 

bygningslovens §11-13 andre ledd, planprogram 

for Kommuneplan for Oppdal kommune 2023-

2033. Planprogrammet fastsettes som 

formannskapets forslag den 18.10.2022, med 

følgende endringer/tillegg: Kapittel 2.2 

satsningsområder, tillegg under økonomisk 

bærekraft (etter innspill fra Statsforvalteren): 

 

• «De kommunale prioriteringene skal skje 

innenfor en ramme som sikrer langsiktig 

finansiell balanse og en bærekraftig utvikling i 

kommuneøkonomien. En bærekraftig økonomi 

innebærer at man ikke skal kunne etablere et 

driftsnivå som tærer på kommunens finans- og 

realkapital. Driftsmarginen skal holde et 

forsvarlig nivå, slik at man har evne til å fornye 

kommunens realkapital i takt med endrede 

behov uten at dette skjer gjennom økning av 

netto lånegjeld» 

 

Kapittel om arealstrategi, tillegg 2.avsnitt (etter 

innspill fra NVE, tillegg i kursiv): 

 

• «….Arealstrategien må også inneholde føringer 

og avklaringer for naturfare, naturmangfold, 

klimahensyn og klimatilpasning, blågrønne 

strukturer og grønnkorridorer samt viktige akser 

for kommunikasjon.» 

 

Kapittel 4.2 medvirkningsopplegg, oppretting 

kulepunkt 6 (etter innspill fra Statsforvalteren, 

endring i kursiv): 

 

• «Konsultasjonsplikt etter samelovens kap.4" 

 

Kommunestyret ber om at folkehelse og omsorg 

blir to separate satsningsområder. 

 

Kommunestyret ber om at folkehelse i 

planprogrammet også reflekterer over gode liv, 

det å gjøre noe meningsfullt, det å gjøre noe aktivt 

og det å gjøre noe sammen i Oppdal. 

Helsefremmende og sykdomsforebyggende tiltak 

bør være fokusområder. Omsorg, det bør tenkes 

omsorg til alle med omsorgsbehov i tillegg til 

stikkord under pkt 3. 

1. Tilrettelegge for, og stimulere til fysisk aktivitet i 

folkehelsedelen 

Fullført 
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2. Et tydelig signal om ivaretagelse av landbruket i 

arealstrategien 

Folkehelsedelen: 

Stimulere og legge forholdene til rette for fysisk 

aktivitet. Inaktivitet og livsstilsykdommer er noen 

av de største helseutfordringene vi står overfor inn 

i framtida. Et av de viktigste virkemidlene vi har for 

å motvirke det er en fysisk aktiv befolkning. Vi må 

bygge et samfunn som motiverer, stimulerer og 

ivaretar behovet for fysisk aktivitet fra vugge til 

grav. Arealstrategien: Arealstrategien skal ivareta 

og styrke vilkårene for et robust og framtidsrettet 

landbruk, hvor blant annet beiteressursenes 

viktige rolle må vektlegges. 

K.styre 23/3 Omstillingsarbeid Dagfinn 

Skjølsvold 

1. Det økonomiske handlingsrommet blir 
mindre, demografiske fremstillinger 
tilsier en eldre 
befolkningssammensetning i Oppdal og 
vi mener barn og unge skal ha en god 
skole og oppvekst. Vi må løse oppgaver 
på nye måter, digitalisering må få en 
sentral plass. Kommunestyret ber om 
et kunnskapsgrunnlag for å sikre 
kommunen en bærekraftig økonomi 
og skape rom for fremtidige 
innvesteringer. Dette arbeidet skal 
være systematisk og kunnskapsbasert, 
sammenlignet med kommuner fra 
samme KOSTRA gruppe og lovpålagte 
oppgaver må tydeliggjøres og 
prioriteres. 
Arbeidet skal omfatte hele den 

kommunale organisasjonen, samt 

kommunalt foretak. 

2. Medvirkning fra ansatte skal være 
førende for prosessen, ledelse, 
politikere og tillitsvalgte er avgjørende 
for at kommunen skal lykkes med 
arbeidet. Innspills møter og bruk av 
digitale innspill må gjerne brukes. 
Arbeidet skal gi en sluttrapport og et 
grunnlag for politiske prioriteringer for 
årene fremover. Dette arbeides må 
gjøres i samarbeid og legges frem for 
nyvalgt kommunestyre valgt høsten 
2023. 

3. Den politiske medvirkningen i arbeidet 
legges til formannskapet. Utvalget skal 
holdes løpende orientert om framdrift 
og retning i arbeidet. Utvalget kan gi 
styringssignaler men 
kommunedirektøren har ansvaret for 
utredningsarbeidet og iverksetting av 
omstillingen. 

4. Kommunedirektøren gis anledning til å 
leie inn kapasitet og kompetanse til 
prosjektarbeidet. Formannskapet 
bevilger inntil 1 000 000 eks mva til 
formålet. 
Beløpet finansieres ved bruk av 

disposisjonsfondet. Følgende 

budsjettkorrigering gjennomføres: 

12706.180.120.xxxx kostnader på inntil 

kr. 1.000.000 

Ikkje fullført, pågår 
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19409.180.880.xxxx Bruk av 

disposisjonsfond -kr. 1.000.000 

K.styre 23/4 Opprettelse av Kultur, miljø 

og tekniske tjenester (KMT) 

sin styringsgruppe - 

Kommunedirektørens 

utredningsplikt, jfr. 

kommunelovens regler og 

intensjon 

Jan Kåre Husa KMT sin oppnevnelse av arbeidsutvalget 

(styringsgruppa) for sentrumsprosjektet er ikke i 

tråd med kommunelovens intensjon, og opphører. 

KMT som politisk arbeidsgruppe/styringsgruppe 

fortsetter sitt gode arbeid med sentrumprosjektet, 

og kan invitere eksterne aktører etter behov i f. 

eks. workshops og orienteringer. Alle politiske 

saker som fremmes skal være i henhold til reglene 

om fullført saksbehandling. KMT legger fram sitt 

resultat med anbefalte løsninger for 

kommunedirektøren som vil forberede og legge 

fram saken til kommunestyret. Kommunestyret tar 

stilling til videre behandling. 

Ikke fullført. 

Pågår 

 

K.styre 23/5 Rullering av 

trafikksikkerhetsplan - 

Fastsetting av planprogram 

etter offentlig ettersyn og 

høring 

Eirik Kvål I medhold av plan- og bygningslovens §4-1 

fastsettes forslag til planprogram datert 

08.11.2022 for revisjon av trafikksikkerhetsplanen 

med følgende tilføyelser: 

 1. Under punkt 2 i planprogrammet som 

omhandler systematisk holdningsskapende arbeid 

bør det tilføyes følgende: «Ettersom det er 

overraskende mange oppdalinger som er 

innblandet i ulykker utenfor kommunegrensa bør 

dette sjekkes ut i arbeid med planen».  

2. Aktuelle tiltak i eksisterende plan videreføres. 

Ikke fullført. 

Pågår 

K.styre 23/6 Hovedplan veg 2023-2030 Eirik Kvål 1. Hovedplan veg 2023-2030 vedtas som et 

veiledende styringsverktøy for drift, vedlikehold og 

heving av vegstandard på kommunale veger i 

Oppdal kommune.  

2. De økonomiske utfordringer beskrevet i 

hovedplan veg legges til grunn i arbeid med 

budsjett og økonomiplan.  

3. Kommunestyret har en ambisjon om 

bevilgningsnivå 4 (jf. Planens kap. 6) for 

bevilgningene til forsterkning av det kommunale 

vegnettet med et snitt på investeringene med kr. 

10,3 millioner kr. Pr. år i perioden 2024-2030. 

Fullført 

K.styre 23/7 292/1 - Klage på 

sluttbehandling av 

detaljreguleringsplan for 

Stavåløkkja Østre 

Marte 

Kleveland 

Dørum 

Kommunestyret kan ikke se at de innkomne 

klagene har nye momenter som ikke tidligere er 

vurdert i forbindelse med vedtak om 

detaljreguleringsplan for Stavåløkken Østre. 

Kommunestyret opprettholder sitt vedtak, og 

saken oversendes Statsforvalteren i Trøndelag for 

endelig avgjørelse jf. forvaltningsloven § 33. 

Fullført. 

K.styre 23/8 Tilleggsutredning: Beitebruk 

og seterdrift for sau og 

storfe i Oppdals og 

Rennebus deler av 

Trollheimen og Ilfjellet 

Jenny Kristin 

Heggvold 

Kommunestyret i Oppdal tar «tilleggsutredning for 

beitebruk og seterdrift for sau og storfe i Oppdals 

og Rennebus deler av Trollheimen og Ilfjellet», 

datert 05.01.2023, til orientering. 

Tilleggsutredningen skal sammen med 

inngrepskart over Trollheimen og rapporten 

«Felles kunnskapsgrunnlag for beitebruken i 

Trollheimen», datert 20.12.2021, legges til grunn 

ved rullering av Kommuneplan for Oppdal og ved 

Fullført. 
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behandling av reguleringsplaner, og nye tiltak 

innenfor beiteområdene i Trollheimen. 

K.styre 23/9 Høringsinnspill til ny 

forvaltningsplan for rovvilt i 

region 6 

Anne Karin 

Botnan 

Oppdal kommune mener det forvaltningsmessig er 

mest riktig at Oppdal, Trollheimen, Grøvudalen og 

nabotraktene i sør og øst, får en forvaltningssone 

som beiteprioritert område. Det må opprettes 

buffersoner rundt beiteprioriterte områder, for å 

unngå konflikter mellom rovdyr og 

husdyr/tamrein. Oppdal kommune viser til NINA 

rapport 1538, om Utvikling av planleggingsverktøy 

for en arealdifferensiert jervforvaltning i Sør- 

Norge, side 36, der alternativ A er den beste 

løsningen for sau og jerv, i Oppdal kommune. 

Oppdal kommune har et rikt biologisk mangfold 

med mange rødlistearter, som følge av lange 

beitetradisjoner. Dette må forvaltes og bør vies 

like stor oppmerksomhet som rovdyra på rødlista. 

Det snakkes om tap av natur og tap av mangfold – 

Oppdal har mangfoldet, og vil ta vare på det med 

et aktivt landbruk i utmark framover. Oppdal 

hadde i 2022; 40205 sau, 2000 storfe og ca 2500 

tamrein på beite. Dette gjør Oppdal til en av 

landes største beitekommuner. Beitenæringen er 

svært viktig for Oppdal. Særlig hva gjelder vårt 

særegne kulturlandskap og naturmangfold. 

Landbruket som næring, er en viktig bærebjelke i 

vårt næringsliv.  

Brukerundersøkelsen legges ved høringsuttalelsen 

Fullført. 

K.styre 23/10 Endring av 

delegeringsreglement - 

helse og 

omsorgstjenesteloven § 10-

2 tilbakehold i institusjon 

uten eget samtykke 

Hanna Lauvås 

Westman 

Kommunestyret delegerer bestemmelsen i Helse- 

og omsorgstjenesteloven § 10-2 tilbakehold i 

institusjon uten eget samtykke, til 

kommunedirektøren. 

Fullført.  

K.styre 23/11 Solcelleanlegg Oppdal 

rådhus - godkjenning - 

finansiering 

Anders 

Nordmo 

Det bevilges kr. 1.300.000 eks. mva. til investering 

i solcellepanel på rådhus-taket. Beløpet finansieres 

ved låneopptak på kr. 1.300.000 og mva-refusjon 

på kr. 244.000. Kommunestyret ser positivt på 

etablering av sivilforsvarets varslingsanlegg med 

tilhørende teknisk utstyr, og ber 

kommunedirektøren forhandle med Sivilforsvaret 

med tanke på avtale. Det forutsettes at 

kommunens arbeid og kostnader i fbm. med 

etableringen løses innenfor fastsatt 

budsjettramme for takarbeidene. 

 

K.styre 23/12 Eierskapskontroll - 

oppfølging av vedtak del 1 

Richard 

Sandnes 

Det vises til vedtaket i sak 38/2022 

Eierskapskontroll «kommunens eierstyring». 

Kommunestyret vedtar følgende oppfølging av 

fem av punktene:  

1. Eierskapsmeldings kapittel 5.2 Eierorganet 

tilføres setningen Ordfører er tillagt generell 

fullmakt til å behandle ordinære årsmøtesaker. 

Saker av prinsipiell eller strategisk betydning 

(f.eks. vedtekter, eierskap) behandles først av 

kommunestyret. Ordfører har anledning til å ta 

med rådgiver (kommunedirektør eller annen 

rådgiver) på årsmøter og generalforsamlinger. 

Ordfører kan gi fullmakt til andre å representere 

Fullført 
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Oppdal kommune i generalforsamlinger. Dagens 

delegeringsreglement og eierskapsmelding 

oppdateres tilsvarende av kommunedirektøren.  

2. Eierrepresentantens myndighet er avklart i 

eierskapsmeldingens kapittel 5.2 Eierorganet. 3. 

Kommunedirektørens sekretærfunksjon knyttet til 

utarbeidelse og oppfølging av kommunens 

eierskapsmelding er allerede tilstrekkelig 

legitimert i eierskapsmeldings kapittel 5.5 

Kommunedirektøren.  

4. Kravet om eierberetning og oppfølging tas inn i 

eierskapsmeldingens kapittel Kommunestyret slik: 

Årsmeldingen for hvert av selskapene som det ikke 

legges frem egen sak om forelegges 

kommunestyret som referatsak. 5. Avklaring om 

hvem som har ansvar for at styremedlemmer i 

kommunale selskap registreres i 

styrevervregisteret er allerede avklart i 

eierskapsmeldingens kapittel 4.2.1.6 Godtgjøring 

til styret. 

K.styre 23/13 Anskaffelser i Oppdal 

kommune - status 

Richard 

Sandnes 

Statusrapporten pr 31.okotber 2022 om 

anskaffelser i Oppdal kommune tas til orientering. 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å revidere 

Oppdal kommunes retningslinjer for innkjøp. 

Fullført 

K.styre 23/14 Søknad om skjenkebevilling 

Grillkroa AS 

 

Frøydis 

Lindstrøm 

1.Med hjemmel i alkoholloven §§ 1-7, 1-7a og 

Rusmiddelpolitisk handlingsplan for Oppdal 

kommune 2020-2024 innvilges søknaden fra 

Grillkroa AS om alminnelig skjenkebevilling for 

alkohol i gruppe 1,2 og 3 både inne og ute. Det er 

et vilkår for uteservering at skjenkeområdet er 

tydelig merket. 

 2.Skjenketiden settes til serveringsstedets 

åpningstid mellom kl.13.00 og 23.00 hver dag hele 

året.  

3.Bevillingshaver må kunne dokumentere et 

tilfredsstillende system for internkontroll etter 

alkoholloven.  

4.Selcuk Akcakin godkjennes som skjenkestyrer og 

Ridvan Ramadan som stedfortreder for 

bevillingen. Godkjenningen gjelder så lenge styrer 

og stedfortreder har vesentlig innflytelse på 

virksomheten. 5.Skjenkebevillingen gjelder fra 

02.02.2023 og så lenge det ikke foreligger 

endringer i driften. Bevillingshaver pålegges årlig å 

levere revisorbekreftede opplysninger til 

bevillingsmyndigheten om omsetningen i året som 

har gått. Dette danner grunnlag for 

skjenkebevillingsgebyr for neste år. 

Fullført 

K.styre 23/15 Søknad om fritak/permisjon 

fra politisk verv for resten 

av valgperioden 2019- 2023 

- Rune Weiseth 

Ida Midttun 

Mjøen 

Med hjemmel i kommuneloven, § 7-9 gis 

Senterpartiets representant Rune Weiseth fritak 

fra sine verv som varamedlem for kommunestyret 

og varamedlem for Utvalg for helse og oppvekst. 

 

Fullført 
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Weiseth tas ut av varamedlemslisten og øvrige 

varamedlemmer rykker opp. 

K.styre 23/20 Revidering av 

sikringsstrategien for salg 

av kraft 

Richard 

Sandnes 

Prissikringsstrategien endres slik at kommunes 

faste kraftmengde fra Drivarettigheten (31 GWh) 

ikke skal prissikres. Dette gjøres gjeldene fra 

vedtaksdato. Kommunedirektøren bes 

gjennomføre en gjennomgang av dagens avtale 

med TrønderEnergi Kraft med bistand fra 

kompetent rådgiver hvor hovedspørsmålet er om 

gjeldende avtale med TrønderEnergi Kraft bør sies 

opp eller revideres. Resultatet fra gjennomgangen 

fremlegges kommunestyret. 

Fullført 

 

Ikke fullført 

K.styre 23/21 20/3 - Utvikling av 

kommunale boligtomter i 

Oppdal sentrum 

Dag Hopland 

Gorseth 

1. Kostnad til klargjøring av tomteområdene, 

forlengelse Rugdevegen, Nordmjørønningen 

boligområde, og utvidelse av Bjørkmoen 3 

boligområde, legges frem som innspill til 

økonomiplan 2024-2028.  

2. Kommunestyret ber Kommunedirektøren 

gjennomføre erverv av nødvendig grunn med 

tanke på klargjøring av 14 tomter i Rugdevegen så 

snart som mulig. Kostnad kr 400.000,- 

Kommunestyret ber kommunedirektøren 

gjennomføre støyvurdering av boligområdet i 

Rugdevegen, kostnad inntil kr 200.000,-. Følgende 

budsjettkorrigering gjøres: 02801.660.315.8134 

Kjøp av tomt/grunn 400.000 02705.660.315.8134 

Støyvurdering 200.000 9101.940.870.1.1 Bruk av 

lån -600.000  

 

3. Kommunestyret ber kommunedirektøren i 

medhold av kapittel 12 i Plan- og bygningsloven 

igangsette arbeidet med detaljreguleringsplan for 

Nordmjørønningen boligområde. Kommunestyret 

vedtar at kr 450.000,- i budsjettet for 2023 til 

utarbeidelse av detaljreguleringsplan Gorsetmoen, 

omprioriteres for å gjennomføre 

detaljreguleringsplan forboligområdet ved 

Nordmjørønningen. Følgende budsjettkorrigering 

gjøres: 02705.661.325.8214 Prosjektering nytt 

industriområde Gorsetmoen -450.000 

02705.660.315.8137 Prosjektering boligområde 

Nordmjørønningen 450.000 

Ikke fullført  

K.styre 23/22 302/3 - Søknad om offentlig 

vann- og avløpsanlegg - 

Grønn Hytteglede AS 

Dag Hopland 

Gorseth 

VA anlegget Halsetløkka – Rønningen estimert 

kostnad kr 9.100.000,- eks. mva., søkes 

innarbeidet i økonomiplan 2024 – 2027 med 

gjennomføring i budsjettet for 2024.  

 

VA anlegget utføres i sin helhet av Oppdal 

kommune. Ved innarbeidelse av prosjektet i 

økonomiplan 2024-2027, skal prosjektet 

finansieres ved kommunalt låneopptak som 

belastes selvkostområde 614 (vann) og 617 (avløp) 

med 50% på hver. Kostnaden, med fradrag for 

frivillig anleggsbidrag, tas inn i gebyrgrunnlaget for 

kommunens abonnenter.  

Forhandlinger pågår 
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Kommunens etablering av VA anlegg fra 

Halsetløkka - Rønningen forutsetter at det inngås 

enighet mellom Oppdal kommune og Grønn 

Hytteglede AS om en avtale om frivillig 

anleggsbidrag kr 2.400.000,-. Etablering av VA 

anlegget betinger at nødvendig erverv av 

ledningsrettigheter på strekningen kan 

gjennomføres i minnelighet innenfor 

kostnadsrammen. 

 

Det forutsettes at det gis fri grunn til ledninger 

over eiendom som omfattes av Grønn Hytteglede 

AS sitt utviklingsområde.  

 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å 

fremforhandle og inngå avtale om frivillig 

anleggsbidrag iht. avtale om anleggsbidrag slik den 

følger som vedlegg 1 til denne sak. 

Anleggsbidraget innbetales Oppdal kommune i sin 

helhet en måned etter ferdigstillelse av 

kommunen sin kontrakt med entreprenør som skal 

bygge VA anlegget. 

K.styre 23/23 Behandling av planprogram 

for detaljreguleringsplan 

Skiløyper i Gjevillvassdalen 

Marte 

Kleveland 

Dørum 

Kommunestyret fastsetter med hjemmel i plan- og 

bygningsloven §§ 4-1 og 12-9, planprogram for 

områdereguleringsplan skiløyper i 

Gjevillvassdalen, Oppdal kommune datert 

04.03.2022 med følgende endringer: 

 

I planprogrammet: 

• Følgende tekst foreslås inntatt i 

planprogrammet: Hensikten med omfanget av 

reguleringsplanen er å legge til rette for skiløyper 

som er tilrettelagt for ulike brukergrupper 

(lavterskeltilbud). Reguleringsplanen skal dekke 

behovet som tidligere skiløype på veg har 

generert. Dette innebærer at traseen er vurdert til 

å måtte ha en bredde på 5 meter, men kan økes 

der det er hensiktsmessig, slik at man får to 

klassiskspor og et skøytespor i midten. 

Planprogrammet korrigeres tilsvarende, slik at der 

det fremgår en bredde på 6 meter, endres dette til 

minimum 5 meter. 

 • Traseene skal forsøkes plassert slik at skiløypene 

skal kunne anlegges med så små terrenginngrep 

som mulig. Det er ønskelig å kunne preparere med 

tråkkemaskin på små snømengder (30-40 cm), 

men det må også utredes hvilke terrenginngrep 

som kreves dersom man ikke har denne 

forutsetningen om snømengde.  

• Reindrifta tas inn som brukerinteresse under 

avsnitt om «Eiendomsforhold og 

Fullført 
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brukerinteresser», med følgende setning: “Det 

utøves reindrift i store deler av området.”  

• Innta nummerering “1.5” i planprogrammet 

foran “Andre forutsetninger for 

konsekvensutredningen.”.  

• Tillegg til pkt. 2.1, kulepunkt nr. 2: “Det skal 

gjennomføres NIN-kartlegging og artskartlegging.”.  

• Nytt kulepunkt i pkt. 2.3 - “Vurdering av 

konsekvenser for Gjevillvasshytta.”. 

 • Ny overskrift til pkt. 2.5: “Landbruksressurser”, 

og nytt kulepunkt i pkt. 2.5 - “Gården som 

ressurs”. I tillegg inntas følgende opplistinger i 

kulepunkt nr. 2: 

o Arronderingsmessige forhold før og etter tiltak  

o Indirekte konsekvenser  

o Adkomst til tilgrensende landbruksområder  

o Konsekvenser for kulturlandskap  

o Eventuelle avbøtende tiltak. 

• Nytt kulepunkt i pkt. 2.6 med følgende ordlyd: 

“Sikkerhet ved løype langs regulerte magasin.”.  

• Nytt kulepunkt i planprogrammet under pkt. 2.7 

med følgende innhold: “Konsultasjonsplikten 

ovenfor samiske interesser ivaretas ved at 

kommunedirektøren ved oppstart av 

konsekvensutredningsarbeidet tar kontakt med 

Trollheimen Sijte for å avklare med dem om de 

ønsker konsultasjoner om saken.”. 

• Pkt. 2.8: Endres til: “Det settes opp et estimat for 

klimagassutslipp som følge av endret arealbruk og 

motorisert ferdsel.”.  

• Endre overskriften i pkt. 2.9 til “Konsekvenser for 

næringsliv og fritidsinnbyggere i Gjevillvassdalen”.  

• Nytt pkt. 2.10 “Anleggsbehov” med nytt 

kulepunkt “Nødvendige terrenginngrep og 

kostnader må utredes”.  

• I tabellen under pkt. 3 endres følgende 

tidspunkt: førstegangsbehandling vinteren/våren 

2024 og sluttbehandling høsten 2024/vinteren 

2025. 

 

I kartvedlegg:  

• Sammenkobling mellom forslag til ny trase fra 

Osen og skiløypa som kommer fra Hornlia 
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Planprogrammet med de foreslåtte endringene 

legges til grunn for videre arbeid. Mottatte innspill 

tas med for vurdering og avklaring videre i 

prosessen. 

 

Kommunestyret bevilger inntil kr. 2.000.000 eks. 

mva. til dekning av utgifter til arbeidet med 

konsekvensutredningen og det videre 

planarbeidet. Beløpet finansieres ved bruk av det 

generelle disposisjonsfondet. Følgende 

budsjettkorrigering gjennomføres: 

12701.438.301 Konsulenthonorar kr.2.000.000  

19408.438.880 Bruk av generelt disposisjonsfond -

kr. 2.000.000 

 

Ved fremleggelse av konsekvensutredningen, bes 

det om en oversikt over de prosessene og de 

eksterne og interne kostnadene som påløp i 

forbindelse med forrige gang det ble forsøkt 

regulert og ervervet rettighet til å legge skiløype i 

Gjevillvassdalen. 

K.styre 23/24 Plankontoret - ny 

selskapsform 

Richard 

Sandnes 

Plankontoret endrer selskapsform fra §27 

samarbeid i henhold til kommuneloven LOV-1992-

09- 25- 107 til et kommunalt oppgavefellesskap 

etter kommunelovens kapittel 19 LOV-2018-06-22- 

83. Nytt navn for samarbeidet blir Plankontoret 

kommunalt oppgavefellesskap. Samarbeidsavtale 

for Plankontoret kommunalt oppgavefellesskap 

gjeldende fra 1.4.2023, datert 11.11.2022 legges 

til grunn for samarbeidet. 

Fullført 

K.styre 23/25 Flomfarekartlegging i 

Oppdal sentrum - 

tilleggsutredning 

Jan Kåre Husa Kommunestyret tar Norconsult AS sin 

flomsonekartlegging for Oppdal sentrum datert 

20.06.2022 til orientering. Kommunestyret ber 

kommunedirektøren vurdere prioritering for 

gjennomføring av anbefalte sikringstiltak i fbm. 

utarbeidelse av forslag til økonomiplan 2024-2027. 

Fullført 

K.styre 23/27 Årsmelding for Oppdal 

ungdomsråd 2022 

Vigdis Thun Kommunestyret tar årsmeldingen for Oppdal 

ungdomsråd 2022 til orientering. 

Fullført 

K.styre 23/28 Søknad om alminnelig 

skjenkebevilling i Alpenhaus 

restaurant og bar 

Frøydis 

Lindstrøm 

1. Med hjemmel i alkoholloven §§ 1-7, 1-7a og 

Rusmiddelpolitisk handlingsplan for Oppdal 

kommune 2020-2024 innvilges søknaden fra 

Oppdal Hotelldrift as om alminnelig 

skjenkebevilling for alkohol i gruppe 1 og 2 og 3 i 

Alpenhaus restaurant og bar.  

2. Skjenketidene for alkohol i gruppe 1 og 2settes 

til mellom kl.11.00 og kl.03.00 og alkohol i gruppe 

3 settes til mellom kl.11.00 og 02.00 hver dag hele 

året ute og inne.  

3. Michael Alexander Jørgenvåg Thomson 

godkjennes som skjenkestyrer og Nina Eithun 

godkjennes som stedfortreder. Godkjenningen 

gjelder så lenge Oppdal Hotelldrift as har 

Fullført 
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alminnelig skjenkebevilling i Alpenhaus restautrant 

og bar og så lenge styrer og stedfortreder har 

vesentlig innflytelse i driften.  

4. Bevillingshaver må kunne dokumentere et 

tilfredsstillende system for internkontroll etter 

alkoholloven.  

5. Skjenkebevillingen gjelder fra 16. mars og så 

lenge det ikke foreligger endringer i driften. 6. 

Bevillingshaver pålegges årlig å levere 

revisorbekreftede opplysninger til 

bevillingsmyndigheten om omsetningen i året som 

har gått.  

7. Skjenkebevillingsgebyr for alminnelig 

skjenkebevilling 2023 settes til kr.5800 som er 

minstegebyr for alminnelig skjenkebevilling jfr 

alkoholforskriften. 

K.styre 23/29 Innstilling til styreverv fra 

valgkomiteen 

Richard 

Sandnes 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fullført 

K.styre 23/30 Utvikling av nytt 

tjenestetilbud 

Frøydis 

Lindstrøm 

Kommunestyret godkjenner avtalen med privat 

tjenesteleverandør Stendi med en 

gjensidigoppsigelsestid på 3 måneder. 
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Kommunaldirektøren får fullmakt til å signere 

avtalen. 

 

Det bevilges kr. 4.000.000 for 2023 for å dekke 

kommunens egenandel for ressurskrevende 

bruker. Følgende budsjettkorrigering 

gjennomføres: 

 

13712.190.254 Kjøp av tjenester fra private kr. 

13.000.000  

 

17002.190.254 Statstilskudd -kr. 9.000.000  

 

19408.190.880 Bruk av disposisjonsfond -kr. 

4.000.000 

K.styre 23/31 288/1/24,25 mfl. - 

Innløsning av feste/kjøp av 

grunn 

Dag Hopland 

Gorseth 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ikke fullført - Inngåelse 

avtaler igangsatt 
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Oppfølging av politiske vedtak i formannskapet 
Politisk 
organ 
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saksnr. 

Sakstittel Saksbehandler Vedtak Iverksettingsrapport 

F.skap 20/84 Innovasjon og bærekraft Ole Bjørn Moen Ordfører og varaordfører bes arbeide videre med 

tematikken innovasjon og bærekraft. 

Formannskapet ber om at de kommer tilbake til 

formannskapet med en plan for hvordan slik 

arbeid skal innarbeides i kommunens videre arbeid 

med tematikken, både politisk og generelt i siste 

formannskapsmøte 2020. 

Ikke fullført. 

Oppdal kommune 

med i 

«Bærekraftsnettverket

» til fylkeskommune. 

Det har vært to møter 

der ordfører og 

varaordfører har 

deltatt. I løpet av 

våren 2021 blir det 

gjennomført 

datafangst i Oppdal 

knytt opp mot FN`s 

bærekraftsmål nr.11. 

F.skap 21/19 Orienteringssak - 

elevkantine 

Ole Bjørn Moen Unntatt offentlighet - off.l.§13/Fvl.§13-2 Fullført 

 

F.skap 21/44 Søknad om støtte til film 

og historisk 

dokumentasjon 

Gro Aalbu Formannskapet imøtekommer søknad fra Rune 
Hindseth og bevilger kr 15.000 fra formannskapets 
tilleggsbevilgningskonto. 
Tilskuddet utbetales etterskuddsvis ved 

dokumentert regnskap for prosjektet 

 

ikke fullført 

F.skap 21/67 Utbygging av Driva 

boligfelt - trinn 2 

Eirik Kvål Saksdokumenter forelå som nevnt i 
saksinnledningen. 
Formannskapet tar saken til etterretning. 

Fullført 

 

F.skap 21/71 Avvikling av dagens tre 

legater 

Richard Sandnes Det startes et arbeid med avvikling av dagens fire 
legater. 
 
Marit Stølens legat avvikles over ett år ved at 
midlene deles ut til større prosjekter innen 
landbruk og formidling av landbrukshistorie eller 
husflidssektoren.  Vedtektenes punkt 6 og punkt 7 
endres slik: 
 
6. Det gis anledning til å benytte grunnkapitalen til 
utdeling.  Midlene skal være plassert på 
rentebærende bankkonto til høyest mulig rente. 
 
7. Det deles ut midler fra grunnkapital og 
renteavkastning med fratrekk for offentlige 
gebyrer for legatet. 
 
 
Ole og Elisabeth Mellems legat avvikles over inntil 
tre år ved at midlene deles ut til større prosjekter 
innen landbruk.  Unge søkere prioriteres. 
Vedtektenes punkt 6 og punkt 7 endres slik: 
 
6. Det gis anledning til å benytte grunnkapitalen til 
utdeling.  Midlene skal være plassert på 
rentebærende bankkonto til høyest mulig rente. 
 
7. Det deles ut midler fra grunnkapital og 
renteavkastning med fratrekk for offentlige 
gebyrer for legatet. 
 
 
For Marit Stølens legat og Ole og Elisabeth 
Mellems legat oppnevnes formannskapets faste 
medlemmer som avviklingsstyre når det er aktuelt. 

Ikke fullført. 

Formannskapet har 

startet en prosess 

med avvikling.   

Nødvendige vedtekts-

endrigner godkjent av 

Lotteri- og 

stiftelsestilsynet. 

Marit Sølens legat er 

avviklet. 
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Maria Myhrens legat avvikles. Rektor på 
Midtbygda oppvekstsenter finner et godt formål 
på Lønset å gi midlene (dagens saldo) til innen 
utgangen av 2021.  
 
 
Oppdal kommunes sosiallegat avvikles innen fire 
år. Midlene fordeles etter intensjonen til 
opprettelsen av legatet (barneforsørgere som 
mottar sosialhjelp). Lokal NAV-leder utarbeider 
retningslinjer for bruk av midlene. Vedtektenes 
punkt 6 og punkt 7 endres slik: 
 
6. Det gis anledning til å benytte grunnkapitalen til 
utdeling.  Midlene skal være plassert på 
rentebærende bankkonto til høyest mulig rente. 
 
7. Det deles ut midler fra grunnkapital og 
renteavkastning med fratrekk for offentlige 
gebyrer for legatet. 
 
For Oppdal kommunes sosiallegat oppnevnes 
formannskapets faste medlemmer som 
avviklingsstyre når det er aktuelt. 

F.skap 21/82 Lærlingestrategi for 
Oppdal kommune 

Dagfinn Skjølsvold Kommunestyret vedtar Lærlingestrategi for 
Oppdal kommune som fremlagt. 
Økte kostnader innarbeides i handlingsplan og 
budsjett. 

Sluttført i 
kommunestyret 

F.skap 22/17 256/5 - Søknad om kjøp av 
tomt 

Dag H. Gorseth Kommunedirektøren gis fullmakt til å selge tomten 
gnr. 256 bnr. 5 i en åpen konkurranse til 
markedspris.  
 
Eiendommens verdi fastsettes ved takst som 
utføres av eiendomsmegler i Oppdal. I tillegg til 
den takserte tomteprisen, skal kjøper betale alle 
kostnader ved selve eiendomsoverdragelsen, 
tinglysing, dokumentavgift etc. 
Takseringskostnader, planavklaring etc. skal 
dekkes inn gjennom tomtesalget. 
 
Tomten kunngjøres i lokalavisen og på 
kommunens egne nettsider. Tomten annonseres 
med 1 mnd. frist for påmelding. 
 
Følgende vilkår for tildeling skal gjelde: 
• Søker må på søkertidspunktet være fylt 

18 år. 
• Tomt tildeles og overdras kun til 

privatpersoner for bygging av bolig til 
eget bruk som helårsbolig. 

• Søknad om boligtomt til bruk med 
kommersielt formål avslås. 
Overdragelse av tildelt tomt til samme 
formål er heller ikke tillatt. 

• Kjøper skal være byggherre. Dersom det 
er åpenbart at en søker driver bygging i 
kommersiell regi skal søknaden avslås. 

 
Prioritering av søkere:  
Ved flere enn to søkere på tomten, skal tomten 
selges etter loddtrekning. Dersom ingen søker og 
tomten fortsatt er ledig etter 1mnd. fristen, skal 
den selges etter «første til mølla» prinsippet. 
 
Tomten legges ikke ut for salg før tomten 256/5 er 
gitt vegrett over 256/3 og 256/1 gjennom tinglyst 
vegrett. Vegrett for 256/6 skal tinglyses på tomten 
256/5 før den kan selges. Oppdal kommune 

Ikke fullført - 
Eiendomsavklaringer 
pågår 
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foretar nødvendig reguleringsmessig avklaring før 
tomten legges ut for salg. 
 
Kostnader med nødvendige avklaringer som 
definert forskutteres av kapitalfondet og dekkes 
inn gjennom tomtesalget. 
 
Inntektene av tomtesalget tilføres kapitalfondet. 
 

F.skap 22/62 Bidrag til årets TV-aksjon - 
Leger Uten Grenser 

Åshild Ødegård Oppdal kommune støtter årets TV-aksjon med kr. 
10 000,-. Beløpet dekkes av formannskapets konto 
"Tilfeldige utgifter etter formannskapets 
bestemmelser", konto 232.14717.100. 

Ikke fullført.  TV-
aksjonen arrangeres 
23.oktober. 

F.skap 22/87 Legevakt i Oppdal Frøydis Lindstrøm 1. Formannskapet ber om at saken utsettes og 
sendes tilbake til kommunedirektøren. 
 
2. Inntil annet vedtak i saken, skal: 
I. Legevakten styrkes med hjelpepersonell utenom 
fastlegekontorenes 
åpningstid 
II. Oppdal kommune leie inn ekstra legevakt ved 
høytider som juleferie, 
vinterferie, påskeferie og sommerferie 
III. Eventuelt merkostnader foreslås finansiert ved 
bruk av infrastrukturfondet 
 
3. Kommunedirektør bes om å legge frem en ny 
sak for formannskap og 
kommunestyre. Denne saken skal omhandle 
hvordan Oppdal kommune kan styrke 
egen lokal legevakt for, å sikre at innbyggere og 
fritidsinnbyggere har tilgjengelig 
legevakt gjennom hele døgnet på Oppdal. 
Formannskapet ber om at saken ses i 
sammenheng med forhandlingene med fastlegene 
og at organiseringen av legevakt 
og ansettelse av hjelpepersonell vurderes sammen 
med eksisterende planer om 
utvikling av distrikts helsesenter i Oppdal. 
 
4. Kommunedirektøren bes om å vise alternativer 
til finansiering av ordningen. 

Fullført 
 
 
 
Gjennomføres 
 
 
 
Gjennomføres 
 
 
 
 
 
Ikke fullført 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ikke fullført 
 

F.skap 22/92 Behandling av søknader 
om tilskudd til store 
idretts- og kultur-
arrangement 1. halvår 
2023 

Sjur Vammervold 1. 
Formannskapet imøtekommer søknaden fra 
Oppdal IL ski- og skiskyting om tilskudd til avvikling 
av 
Oppdalssprinten med kroner 20 000,-. Tilskuddet 
belastes budsjettet for 2023, konto 232.14717 – 
tilfeldige utgifter etter formannskapets 
bestemmelse. 
2. 
Formannskapet imøtekommer delvis søknaden fra 
Oppdal spel- og dansarlag om tilskudd til avvikling 
av dansehelg med kroner 10 000,-. Tilskuddet 
belastes budsjettet for 2023, konto 232.14717 – 
tilfeldige utgifter etter formannskapets 
bestemmelse. 
3. 
Formannskapet imøtekommer delvis søknaden fra 
Oppdal mannskor og Oppdal songlag om tilskudd 
til avvikling av sangstevne med kroner 40 000,-. 
Tilskuddet belastes budsjettet for 2023, konto 
232.14717 – tilfeldige utgifter etter 
formannskapets bestemmelse. 
4. 
Formannskapet imøtekommer delvis søknaden fra 
Foreningen Mountain Brick til avvikling av 

Ikke fullført.  
Alle arrangementene 
er ikke avholdt og 
tilskuddene utbetales 
etterskuddsvis basert 
på innsendt regnskap.  
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Mountain Brick 2023 med kroner 15 000,-. 
Tilskuddet belastes budsjettet for 2023, konto 
232.14717 
– tilfeldige utgifter etter formannskapets 
bestemmelse. 
Det settes som vilkår at søkerne sender inn en 
enkel evalueringsrapport med regnskap etter endt 
arrangement. 
Utbetaling av tilskudd skjer etter innsendt 
regnskap. 
Det forutsettes et positivt budsjettvedtak for 2023 
som har dekning for de foreslåtte beløpene. 

F.skap 23/5 Valg av medlemmer til 
valgkomité for 
styreutnevnelser og 
revidert mandat for 
valgkomiteen, 
formannskapets rolle ved 
styrevalg 

Richard Sandnes 1. Ingvill Dalseg (Politiker). For ett år. 
2. Morten Olsen (Politiker). For ett år. 
3. Therese Ørstad. For to år. 
4. Lars Hevle (Foreslått av næringslivet). For to år. 
Formannskapets rolle 
Formannskapets endelige vedtak om 
styresammensetning binder eierrepresentant 
(ordfører) i 
de selskapene som ikke har egen valgkomité. For 
selskaper som har egne valgkomiteer er 
formannskapets vedtak å anse som innspill til det 
enkelte selskaps valgkomité. Eierrepresentant 
fra Oppdal kommune må stemme for 
formannskapets forslag der selskapets egen 
valgkomite 
innstiller samsvarende til styreverv eller 
valgkomiteverv. 
 
Mandatet til valgkomiteen er: 
a) Sammensetningen av valgkomité bør være to 
politikere. To representanter fra 
næringslivet. Kommunedirektøren/én fra 
kommunedirektørens stab tiltrer som sekretær for 
valgkomiteen. 
b) Formannskapet velger leder av valgkomiteen. 
Det velges ikke varamedlemmer. 
c) Medlemmer av valgkomiteen bør ikke sitte i 
styret eller ha ledende stilling til de selskap 
som valgkomiteen skal avgi innstilling om. 
d) Valgkomité skal følge retningslinjer, 
anbefalinger og eierskapsmelding for 
kommunale selskap og foretak. 
e) Valgkomite skal gå i dialog med de ulike selskap 
og foretak som har styremedlemmer på valg, for å 
skaffe innsikt i hvilken kompetanse styrene har 
behov for. 
f) Valgkomité har myndighet til å foreslå 
styrehonorarer for de forskjellige selskaper. 
g) Valgkomiteens innstilling skal avklare at styrets 
sammensetning er lovlig. 
h) Valgkomitéen skal forvisse seg om at de 
kandidater som det er fremmet forslag på, 
er valgbare og at de forespørres om de er villig til å 
påta seg tillitsverv. En kandidat kan sette krav til 
godtgjørelsen for å påta seg ett styreverv. Dette 
må eventuelt fremkomme i innstillingen til 
formannskapet. 
i) Valgkomite legger frem sine forslag, med 
begrunnelse for sin innstilling. 
j) Innstilling skal som hovedregel være klar til 
formannskapets møte i februar/mars. 
k) Ved stemmelikhet i valgkomiteen har leder 
dobbeltstemme. Valgkomiteens leder kan 
gis anledning til å redegjøre for innstillingen og 
svare på spørsmål fra formannskapet 
om begrunnelsen for forslaget. Dette for å gi 
formannskapet mulighet til å stille spørsmål om de 
kandidater som valgkomiteen har innstilt til styret. 

Fullført 
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Årlig godtgjøring for valgkomiteens medlemmer: 

• Leder: kr. 8.000 

• Medlem: kr. 5.000 

Godtgjøring belastes konto 10804, ansvar 232 
Politisk styring 

F.skap 23/6 Legatregnskap Richard Sandnes Som legatstyre for Marit Stølens legat, Ole og 
Elisabeth Mellems legat og Oppdal kommunes 
sosiallegat fastsetter formannskapet årsmelding, 
årsregnskap og balanse for 2022 som vist i 
vedleggene. Det utbetales ikke midler fra Oppdal 
kommunes sosiallegat for 2022. 
 

Fullført 

F.skap 23/12 Revidering av 
sikringsstrategien for salg 
av kraft 

Richard Sandnes Prissikringsstrategien endres slik at kommunes 
faste kraftmengde fra Drivarettigheten (31 GWh) 
ikke skal prissikres. Dette gjøres gjeldene fra 
vedtaksdato. 
Kommunedirektøren bes gjennomføre en 
gjennomgang av dagens avtale med TrønderEnergi 
Kraft med bistand fra kompetent rådgiver hvor 
hovedspørsmålet er om gjeldende avtale med 
TrønderEnergi Kraft bør sies opp eller revideres. 
Resultatet fra gjennomgangen fremlegges 
kommunestyret. 

Fullført 

F.skap 23/13 Plankontoret - ny 
selskapsform 

Richard Sandnes Plankontoret endrer selskapsform fra §27 
samarbeid i henhold til kommuneloven LOV-1992-
09- 25-107 til et kommunalt oppgavefellesskap 
etter kommunelovens kapittel 19 LOV-2018-06-22- 
83. Nytt navn for samarbeidet blir Plankontoret 
kommunalt oppgavefellesskap.  
Samarbeidsavtale for Plankontoret kommunalt 
oppgavefellesskap gjeldende fra 1.4.2023, datert 
11.11.2022 legges til grunn for samarbeidet. 
 

Fullført 

F.skap 23/14 280/7 - Søknad om 
opsjon/kjøp av del av 
kommunal grunn 

Dag H. Gorseth Kommunedirektøren igangsetter taksering av del 
av eiendommen gnr. 280 bnr. 7 som vist på 
vedlegg 1. Det skal bestilles to uavhengige takster. 
Ved vesentlig sprik mellom de to takstene, skal 
takstresultatet legges frem for Formannskapet for 
beslutning av hvilke(n) av takstene som antas å gi 
best uttrykk for markedsverdien. 
Etter at taksering er foretatt og markedsverdi for 
eiendommen er fastsatt, oversendes opsjonsavtale 
jfr. vedlegg 2 til Sentrumsbygg Oppdal AS til 
underskrift. Opsjonsavtale undertegnes deretter 
av Oppdal kommune ved ordfører. 
Det forutsettes at kostnader som er forbundet 
med kommunens juridiske og tekniske bistand, 
samt alle kostnader knyttet til 
eiendomstransaksjonen skal dekkes gjennom 
inntekter av tomtesalget. 
Kommunedirektøren fremforhandler avtale med 
eier av 280/236 om kjøp av tilleggsareal slik at 
eiendomsgrenser mot kommunens eiendom 280/7 
ikke lenger går inn i bygning på 280/236. Slik avtale 
om tilleggsareal legges frem for Formannskapet til 
endelig godkjenning. 
Formannskapet gjør følgene prinsippvedtak for 
parkeringsløsninger i Oppdal sentrum, i påvente av 
arbeidet kommunestyret gjør rundt 
sentrumsutvikling: 
1. Alle nybygg skal ha parkeringsløsning under 
bakkenivå 
eller 
2. Alle nybygg må kjøpe parkeringsløsning annet 
sted i trå med krav om parkeringsplasser, og 
utredning av parkeringshus med leieplasser må 
utredes. 

Forhandlinger pågår 
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Formannskapet ber om at konsekvenser av dette 
prinsippet innarbeides i opsjonsavtalen. 
Formannskapet ber om at det vurderes makeskifte 
mellom omsøkte tomt og gnr. 280 bnr. 228. 

F.skap 23/18 Konkurranse om 
konsulenttjenester 

Richard Sandnes Formannskapet gir sin tilslutning til pkt. 1.1 i 
vedlagte «Invitasjon til konkurranse om 
konsulenttjeneste». 
 

Fullført 

F.skap 23/26 Søknad til Oppdal 
kommune om økonomisk 
støtte til Trøndersk 
Matfestival - et sted nær 
deg 2. - 4. juni 2023 

Heidi Hokseng Formannskapet imøtekommer søknad til Oppdal 
kommune fra Oi! Trøndersk Mat og Drikke om kr. 
25.000 for å kunne gjennomføre «Trøndersk 
Matfestival – Et sted nær deg» 2. – 4. juni 2023. 
Beløpet belastes konto 14701.171.325 og 
finansieres ved bruk av Næringsfondets 
avkastning. 
Formannskapet ber ordfører gå i dialog med Oi 
Trøndersk Mat og Drikke og Visit Oppdal, for 
samarbeid om matsatsinga under "Fjell og fårikål 
festivalen". 

Fullført 

F.skap 23/29 Forslag fra Møre og 
Romsdal fylkeskommune 
om omstilling for FRAM 
2024 - høringsuttalelse fra 
Oppdal kommune 

Jan Kåre Husa Oppdal kommune er sterkt uenig i Møre og 
Romsdal fylkeskommune sitt forslag om å legge 
ned busstilbudet mellom Oppdal og Sunndal. 
Oppdal er et viktig knutepunkt for 
kollektivtransport. Uten det nåværende 
busstilbudet til/fra vest vil mulighetene for å ta 
toget for reisende som ikke har egen bil, bli kraftig 
redusert. 
Togbussen fra Kristiansund til Oppdal er eneste 
forbindelse fra Nordmøre til jernbanen. Det må 
heller legges til rette for at flere kan reise kollektivt 
i tråd med FNs bærekraftsmål. Tilbudet er spesielt 
viktig for reisende som av forskjellige grunner ikke 
disponerer egen bil. 

Fullført 

F.skap 23/32 Politiske utvalg sine 
behandlinger av 
referatsaker 

Lise Sveen Representantene Ingvill Dalseg og Ola Husa Risan 
med kommunedirektøren som sekretær jobber 
videre med forslag til hvordan vi skal jobbe med 
referatsaker. Samt formulerer et forslag til 
delegeringsreglement og folkevalgtopplæringen. 
Ukentlige stabsmøter starter umiddelbart med å 
diskutere de høringssakene som dukker opp for å 
sile ut hva som bør behandles politisk. 

 

F.skap 23/33 Tilsetting av 
kommunedirektør 

Geir Arild Espnes 1. Stillingen som kommunedirektør lyses ut med 
tiltredelse 1.november 2023. Det opprettes et 
ansettelsesutvalg på 3 medlemmer fra 
formannskapet og 1 representant fra tillitsvalgte. 
Fra formannskapet velges ordfører, varaordfører 
og Tor Snøve (AP). 
2. Oppdal kommune vil benytte ekstern konsulent i 
arbeidet med å rekruttere ny kommunedirektør. 
Det igangsettes valg av rekrutteringsselskap etter 
forenklet anbudsprosess.  
3. Kommunedirektør Ole Bjørn Moen går av med 
alderspensjon fra 31.12.2023. Fra og med 
1.november går Moen over i stilling som 
seniorrådgiver med samme vilkår. Moen vil bistå 
ny kommunedirektør og bistå KS i 
folkevalgtopplæring med nytt kommunestyre. 
 

Igangsatt 
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KMT 21/44 Friluftsloven § 35 utenfor stamløypenettet Sjur Vammervold Utvalget for kultur, miljø og tekniske tjenester 

viser til vedtak gjort av kommunestyret i sak 

21/99. Kommunestyrets vedtak avgrenser 

saken til å kun gjelde stamløypenettet. 

De aktuelle traséer er ikke en del av 
stamløypenettet, og dermed ikke i tråd med 
kommunestyrets vedtak om bruk av 
Friluftsloven § 35. Henvendelsene tas ikke til 
behandling. 

Fullført.  

KMT 22/11 Forskrift for bruk av fartøy med elektrisk 
motor på 2 innsjøer mindre enn 2 
km2, Oppdal kommune, Trøndelag 

Ragnhild Eklid I medhold av Lov om motorferdsel §12 jmf 

Forvaltningsloven §37 ber Utvalg for Kultur, 

Miljø og Tekniske tjenester 

kommunedirektøren varsle 

sektormyndigheter og andre berørte om at 

Oppdal kommune nå vil utarbeide forskrift 

om bruk av fartøy med elektrisk motor på 

innsjøer mindre enn 2 km2. Følgende 

forskriftstekst er utarbeidet som et utkast: 

Utkast til lokal forskrift: 

Forskrift for bruk av fartøy med elektrisk 

motor på 2 innsjøer mindre enn 2 km2, 

Oppdal kommune, Trøndelag 

§ 1.Formål 

Formålet med forskriften er, ut fra et 

samfunnsmessig helhetssyn, å regulere 

motorferdselen i utmark og vassdrag med 

sikte på å verne om naturmiljøet og fremme 

trivselen. 

§ 2.Virkeområde 

Forskriften gjelder ferdsel med fartøy med 

elektrisk motor, med inngangseffekt opptil 

800 watt, på de angitte innsjøene gitt i § 4. 

§ 3.Transportformål 

Ferdsel med elmotor kan kun foregå i 

forbindelse med følgende formål: 

- Fiske for personer med gyldig fiskekort. 

- Transport av personer, proviant og utstyr til 

hytter. 

- Transport i forbindelse med fiske og jakt. 

§ 4.Innsjøer og tidsrammer 

Denne ferdselen kan skje på følgende vann: 

- Orkelsjøen i tidsrommet 15. juli til 31. 

august. 

- Skarvatnet 15. juli til 14. september 

Ikke fullført. 
Forskriften har vært 
på en utvidet høring 
i forhold til det som 
ble gjort i 2022. 
Legges frem for 
kommunestyret 
våren 23. 
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§ 5.Overtredelse av reglene (straffeansvar) 

Den som forsettlig eller uaktsomt overtrer de 

regler, bestemmelser og vilkår som er fastsatt 

i denne forskrift, eller medvirker hertil, 

straffes med bøter, jf. motorferdsellovens § 

12. 

§ 6.Ikrafttredelse 

Forskriften trer i kraft straks. 

Det bes om innspill både på forskriftens 

innhold og virkeområde. 

Høringsfristen settes til 6 uker. 

KMT 22/12 Trafikksikkerhetssituasjon Skysstasjonen - 
Oppdal sentrum 

Jan Kåre Husa Trafikksikkerheten er per i dag ikke ivaretatt 

for gående mellom Skysstasjonen og sentrum. 

Kommunedirektøren bes utrede å gå i dialog 

med Statens Vegvesen og eventuelt andre 

aktuelle parter for å finne strakstiltak for å 

sikre trafikksikkerheten for de som ferdes 

mellom Skysstasjonen og sentrum. 

Ikke fullført 

KMT 22/13 Veien videre for sentrumsprosjektet Jan Kåre Husa KMT viser til kommunestyrets vedtak 27. 

januar 2022: 

Det vises til kommunestyrets vedtak 01.10.20 

i sak 20/85 Handlingsplan 2021-2024 og 

vedtak 10.12.20 sak 20/133 Budsjett 2021, 

der KMT ble gitt i oppgave å igangsette en 

samlet utredning av Oppdal sentrum. 

Det vises ellers til vedtaket i KMT 23.03.21 i 

sak 21/21 og 09.11.21 i sak 21/46, samt den 

allerede gjennomførte mulighetsstudien 

utført av Plankontoret. Med bakgrunn i dette 

er man nå klare for å planlegge veien videre: 

1. Kommunestyret viser til det ferdigstilte 

mulighetsstudiet utarbeidet av Plankontoret 

og foreslår følgende seks 

oppfølgingsprosjekter som veien videre i 

sentrumsprosjektet. 

• Trivelig torg for folk: Prosjekt om helhetlig 

utforming av sentrumskjernen. 

• Sammenhengende gang- og sykkelveinett: 

etablering av manglende forbindelser. 

• Ålma områdeløft. 

• Tilgang til Kåsen: Samarbeid med BaneNor 

om jernbanekryssing, etablering av bru ved 

Ålma, stier og skilting. 

• Videreutvikling av skoleområdet. 

Ikke fullført 
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• Parkering og fremtidig bevegelsesmønster 

for alle typer trafikanter i sentrum. 

2. Kommunestyret ber om at 

kommunedirektøren/Plankontoret, i 

samarbeid med KMT´s styringsgruppe for 

prosjektet og eventuelle andre 

samarbeidspartnere, utarbeider forslag og 

plan for prosess og innhold for 

sentrumsprosjektet. Elementer som skal 

avklares i dette arbeidet er: 

• Finansiering av prosjektene og innarbeidelse 

av prosjektene i kommende handlingsplan. 

• Valg av metodeverktøy i det videre arbeidet. 

• Handlingsplan for gjennomføring av 

prosjektene. 

• Oversikt over aktører som er aktuelle og 

viktige samarbeidsparter for gjennomføringen 

av hvert delprosjekt: Lokale næringsaktører, 

landskapsarkitekter, interesseorganisasjoner, 

frivillige etc. 

• Gjennomgang og revidering av aktuelle 

reguleringsplaner for å kunne gjennomføre de 

foreslåtte endringene. 

• Medvirkning og samhandling er sentralt i 

arealplanlegging, og meningene til 

innbyggerne skal høres i prosjektet. Eventuelt 

bruk av "stedskompasset" vurderes som 

verktøy for involvering. 

3. Kommunestyret ber om at til plan og 

gjennomføring av arbeidet legges frem for 

KMTs styringsgruppe for prosjektet som 

politisk drifter prosjektet i faste møter som 

gjennomføres i forbindelse med møteplanen 

til KMT. 

Leder og nestleder for KMT´s styringsgruppe 

for prosjektet forbereder i samarbeid med 

kommunedirektøren hvert møte med hensyn 

til dagsorden, inviterer aktører inn i møter 

etc. Styringsgruppa kan også invitere til og 

gjennomføre egne møter eller arrangement 

om det anses formålstjenlig. 

4. Det er formålstjenlig at KMT informeres om 

reguleringssaker angående sentrum og det 

pågående arbeidet i sentrumsprosjektet. 

5. Sentrumsprosjektet slik det fremstår i dag 

vil kreve både ytterligere arbeidsinnsats og 

finansiering. Det vil være muligheter for 

ekstern medfinansiering på flere av 

delprosjektene (Ref. punkt 2, første 

kulepunkt). For å komme videre i arbeidet, 

organisering, ytterligere planlegging, kjøp av 
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kompetansetjenester (Plankontoret og andre) 

vedtar kommunestyret å tilføre 

sentrumsprosjektet ved styringsgruppa inntil 

kr 150.000 fra disposisjonsfondet til arbeidet. 

Med bakgrunn i dette vedtaket og etter 

tilbakemeldinger fra blant annet dialogmøtet 

med inviterte 1. mars, publikum, næringsliv, 

samt kommuneadministrasjonen, synes det 

viktig å fokusere og prioritere innenfor de 

nevnte prosjektene. Dette er konkrete tiltak 

som KMT ønsker å få igangsatt umiddelbart. 

1. Til neste møte i KMT ber KMT 

kommunedirektøren komme tilbake med 

forslag til konkrete løsninger for parkering i 

sentrum, basert på presentasjonen «Revidert 

parkeringsordning for Oppdal sentrum», 

framlagt av Rambøll i KMT 10. mai 2022. 

Forslaget må nødvendigvis inneholde en 

definisjon av hva som menes med «sentrum» 

i parkeringsøyemed, og mulighetene for 

korttidsparkering, eventuelt betalt parkering i 

sentrum og så videre. KMT ber 

kommunedirektøren om å følge opp 

tilbakemeldinger fra blant andre 

næringsforeningen som kom fram i KMT-

møtet 1. mars. 

Rambøll lister opp blant annet følgende 

momenter i sin konklusjon: 

• Kommunen og flest mulig av grunneierne i 

sentrum inngår avtale om samarbeid om 

parkeringsordningen, herunder fordeling av 

kostnader med etablering og kostnader og 

inntekter ved drift av parkeringsordningen. 

• Deltakerne i ordningen avklarer fordeling på 

plasser utenfor offentlig vei på tilfeldige 

brukere (korttidsparkering) og reservert 

parkering (langtidsparkering). 

• Kommunen (Tekniske 

tjenester/Plankontoret) utarbeider plan for og 

skilter vilkårsparkering på områder utenfor 

offentlig vei. 

• Kommunen håndhever parkeringsordningen 

basert på antakelse om at driften av parkering 

utenfor offentlige veier vil kreve 

“bagatellmessig offentlig støtte” (mindre enn 

200.000 i løpet av tre regnskapsår), som gjør 

at kommunen kan ivareta oppgaver for 

private uten at det skjer ved konkurranse på 

like vilkår (men med dokumentasjonskrav for 

støtte). 

• Kommunen regulerer parkering på offentlig 

vei etter behov, sentrale plasser i hovedsak 

med maks P-tid 3 timer, perifere plasser med 



 

30.04.2023 54 

Politisk 
organ 

Utvalgs-
saksnr. 

Sakstittel Saksbehandler Vedtak Iverksettingsrapport 

maks P-tid 12 timer. Skiltplaner på offentlig 

vei må godkjennes av skiltmyndigheten – 

Vegvesenet. 

• Kommunen søker Vegdirektoratet om 

myndighet til parkeringsheving på offentlig 

vei, regulerer og håndhever parkering på 

offentlig vei. 

2. KMT viser til innspill fra ONF Bygg og 

Anlegg på tidligere KMT-møte, om muligheten 

for etablering av et 

parkeringshus/parkeringsplass i flere etasjer 

bak kommunehuset i Oppdal sentrum. 

Som ONF påpeker vil mulighet for 

parkering/parkeringsplasser sette 

begrensninger for videre utvikling av Oppdal 

sentrum. Samtidig er det viktig at videre 

utvikling ikke må skje på parkeringens 

premisser eller bekostning. 

Det er et uttalt ønske fra KMT at det ikke 

lenger skal gis unntak eller dispensasjoner fra 

kravet om parkeringsplasser i forbindelse med 

nybygg, ei heller at det gis anledning til 

endring i godtatte byggeplaner for å omgå 

bestemmelsen om krav om parkeringsplasser. 

Ut fra dette, samt det faktum at nåværende 

brannstasjon skal flyttes, ber KMT 

kommunedirektøren se på muligheten for å 

etablere parkering i flere etasjer på området 

bak rådhuset etter innspill fra ONF Bygg og 

Anlegg i KMT-møte 1. mars 2022. KMT ber 

samtidig kommunedirektøren vurdere om det 

er andre områder i sentrum som kan utnyttes 

på samme vis. 

KMT ber om å legge fram et forslag til løsning 

for KMT i august, med den hensikt å realisere 

prosjektet. 

3. KMT viser til innspill fra blant andre FAU 

ved Aune barneskole og andre, i tidligere 

KMT-møte, og ber kommunedirektøren 

vurdere hvorvidt det er på tide å ta en 

helhetlig gjennomgang av planene for 

skoleområdet og tilstøtende arealer. 

Det er gledelig å se at det er stor aktivitet i 

området og at frivillige står på for nærmiljøet. 

Det kan likevel synes at all aktiviteten skjer 

uten samordning og overordnet planlegging, 

noe som på sikt kan ha en negativ effekt på 

aktiviteter, frivillig engasjement og 

brukervennlighet. 

KMT ber kommunedirektøren vurdere 

hvorvidt en slik gjennomgang av planene for 

området er formålstjenlig og hvor fort man 

bør komme i gang med dette arbeidet, og om 
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dette er en sak å ta med seg inn i 

budsjettarbeidet for 2023. KMT ber om at 

vurderingen legges fram på KMT-møtet i . 

4. KMT ber kommunedirektøren se på bruken 

av den såkalte «sambruksgata» i Oppdal 

sentrum, og hvorvidt det er formålstjenlig å 

tilpasse/endre bruken av veistrekningen fra 

lekeplassen og fram til Circle K til gågate, ref. 

«Trivelig torg for folk: Prosjekt om helhetlig 

utforming av sentrumskjernen, tiltak for å 

bedre sambruksgata». 

Vegen kan/bør fortsatt være åpen for 

(tidsbestemt) varelevering og for transport av 

forflyttingshemmede. Samtidig ber KMT 

kommunedirektøren om å se på tiltak som 

kan bedre universell tilgjengelighet, for 

eksempel med tanke på høye kantstener. 

Kommunedirektøren bes komme tilbake med 

forslag til gjennomføring til KMT-møtet i 

august. 

5. KMT ber kommunedirektøren redegjøre for 

oppfølgingen av punkt 2 i 

kommunestyrevedtaket fra 27. januar 2022 

slik at man har innsikt og oversikt nok til å 

oppdatere på fremdriften av prosjektet 

ovenfor kommunestyret. 

6. KMT ber kommunedirektøren innkalle 

styringsgruppa og de ansvarlige for hvert 

punkt til oppstartsmøte(r) for punkt 1, 2, 3 og 

4 i forkant av neste KMT-møte slik at man kan 

legge grunnlaget for videre dialog og 

samarbeid og eventuelt spille inn ressurser og 

samarbeidsaktører. 

KMT 22/19 Veien videre i sentrumsprosjektet - 
vurdering av tiltak 

Jan Kåre Husa 1. For å bistå i den videre framdriften av 

sentrumsprosjektet, jamfør vedtak i sak 

22.13 i KMT 31.05, engasjerer KMT 

Plankontoret som sekretariat for 

styringsgruppen. Utvalgsleder gis 

fullmakt til å inngå avtalen, som må 

holde seg innenfor den økonomiske 

rammen gitt av kommunestyret 27. 

januar 2022. 

 

2. Med henvisning til punkt 2 i 

kommunestyrevedtaket 27. januar 2022 

utvider KMT sin styringsgruppe for 

sentrumsprosjektet med varaordfører 

Elisabeth Hals og Tina Lihaug Selbæk. 

 

3. Møter i KMT sin styringsgruppe for 

sentrumsprosjektet skal invitere inn 

ressurspersoner, fagfolk og andre til en 

mer åpen og fri dialog som kan komme 

med innspill og forslag. Møtene 

avholdes som åpne møter, utvalgsleder 

Erstattet av nytt 
vedtak i KMT, sak 
23/7 
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er møteleder, og sekretariatet bidrar til 

innkalling/invitasjon og referat. 

 

Ressurspersoner fra 

kommunaldirektørens stab inviteres til 

møtene i styringsgruppa etter behov. 

 

4. Styringsgruppa skal til KMT-møtet 8. 

november legge fram en foreløpig 

rapport som skal legges til grunn for en 

oppdatering av fremdriften i prosjektet 

for kommunestyret. 

KMT 22/22 Rullering av Trafikksikkerhetsplanen for 
Oppdal 2023 - 2026 - Varsel om 
planoppstart og forslag til planprogram til 
offentlig ettersyn og høring 

Eirik Kvål KMT ber kommunedirektøren sette i gang 

rullering av trafikksikkerhetsplanen. 

Forslag til planprogram for rullering av 

kommunedelplan for trafikksikkerhet sendes 

på høring og 

legges ut til offentlig ettersyn i medhold av 

plan- og bygningslovens §11-13. 

Ikke fullført. 
 
Pågår.  

 23/7 Sentrumsprosjektet - vegen videre Jan Kåre Husa Parkeringsordning:  

Med bakgrunn i kommunestyrets vedtak 

15.12.22 ber KMT kommunedirektøren å 

igangsette forprosjekt for 

parkeringsordning i Oppdal sentrum. KMT 

ber kommunedirektøren utrede en plan 

for prosjektet, vurdere hvilke aktører som 

vil være aktuelt å ha en dialog med, samt 

gjøre rede for hvilket kunnskapsgrunnlag 

man per dato har å jobbe ut fra, samt en 

oppdatert kostnadsramme for arbeidet.  

 

Parkeringshus:  

Med bakgrunn i at det er kommet fram 

konkrete forslag og innspill fra Oppdal 

Næringsforening, samt signaler fra 

formannskapet (vedtak 28.02.23) om at 

man ønsker å se på muligheten for å 

etablere et parkeringshus/parkering i 

flere etasjer i Oppdal sentrum, blant 

annet for å rede plass for 

utbyggingsprosjekter i sentrum, ber KMT 

kommunedirektøren å forberede et 

saksfremlegg til neste 

kommunestyremøte der man skal se på 

muligheten for et slikt prosjekt. KMT ber 

kommunedirektøren inkludere en oversikt 

over mulige samarbeidspartnere, mulig 

plassering, framdrift og finansiering.  

 

Triveligere torg:  

Ikke fullført 

Anbudskonkurranse 

«Parkeringsfaglig 

bistand» ble utlyst på 

Doffin i uke 17/2023. 

Mulighetsstudie for p-

hus bak rådhuset skal 

også inngå i 

oppdraget. 
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KMT ber kommunedirektøren legge frem 

sak til KMT med vurdering av om det skal 

utredes å endre sentrumsgata til 

enveiskjøring/gågate og prosesser knyttet 

til dette. I forbindelse med dette arbeidet 

er det naturlig å se på hvilke muligheter 

man har i sentrum for øvrig når det 

gjelder å finne samleplasser for større 

folkemengder/arrangement, regulert 

utleie av kommunal grunn til 

handelsboder og annen aktiviteter for å 

skape et levende sentrum. 

Pågår 

KMT 23/13 Vurdering av torghandel og 

enveiskjøring/gågate i Ola Setroms veg 

Sjur Vammervold, 

Marte Kleveland 

Dørum, Eirik Kvål 

og Dag Hopland 

Gorseth 

Utvalget for kultur, miljø og tekniske 

tjenester fatter følgende vedtak:  

 

1.KMT ber kommunedirektøren legge 

frem sak til kommunestyret med avklaring 

om å endre sentrumsgata til 

enveiskjøring/gågate og prosesser knyttet 

til dette.  

 

2.KMT ber kommunedirektøren 

igangsette arbeidet med retningslinjer for 

torghandel. Arbeidet avgrenses til å gjelde 

arealer der kommunen har råderett. 

Forslag til torgareal med tilhørende 

retningslinjer legges frem for KMT før 

forslaget legges ut på høring. Saken 

sluttbehandles i kommunestyret.  

 

Kunnskap som er fremkommet i KMT sitt 

sentrumsprosjekt legges til grunn i 

arbeidet med vedtakets punkt 1. og 2. 

Ikke fullført 

 

 

Pågår. Skissert sak til 

kommunestyret om 

dette.  

 

 

 

 
Pågår. Forslag til 

retningslinjer legges 

frem for KMT 

30.05.23.  

KMT 23/14 Orientering om status på prosjekter i 

oppfølgingen av "mulighetsstudie 

Oppdal sentrum" 

Sjur Vammervold, 

Marte Kleveland 

Dørum, Eirik Kvål 

og Dag Hopland 

Gorseth 

Utvalget for kultur, miljø og tekniske 

tjenester gjør følgende vedtak:  

 

1.Status på punkt 1-5 tas til orientering.  

 

2.De kroner 250 000,- som 

kommunestyret bevilget i vedtak i sak 

116/2022, den 15.12.2022 til KMT’s 

arbeid øremerkes finansiering av 

forprosjekt for å komme videre i 

oppfølgingen av parkeringsutredningen 

fra Rambøll, datert 09.01.2019, jf. 

tilleggsutredning datert 10.05.2022. 

Drøfting av mulig plassering av 

parkeringshus bak Rådhuset tas med i 

arbeidet. Ny sak legges frem for utvalget 

 

 

 

 

Ikke fullført 

Pågår 



 

30.04.2023 58 

Politisk 
organ 

Utvalgs-
saksnr. 

Sakstittel Saksbehandler Vedtak Iverksettingsrapport 

etter at resultatet av anbudsprosessen 

foreligger.  

 

Kunnskap fremkommet i arbeidet med 

sentrumsprosjektet legges til grunn i 

arbeidet med alle prosjektene. 
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HEOP 23/2 Høring - Vedtekter for 
skolefritidsordningen 

Dordi Aalbu Utvalg for helse og oppvekst sender forslag 
til Lokal forskrift om vedtekter for 
skolefritidsordningen i kommunale skoler i 
Oppdal på lovbestemt høring i tråd med 
forvaltningslovens § 37. Forskriften er 
utarbeidet med hjemmel i Opplæringsloven § 
13.7. Høringsfrist settes til 2.mars 2023. 

Fullført 

HEOP 23/6 Vedtekter for 
skolefritidsordningen - 
sluttbehandling 

Dordi Aalbu Høringsforslag til vedtekter for 

skolefritidsordningen vedtas med følgende 

endringer: 

 

Pkt.7: «I skolens ferieuker har de med 

redusert plass tilgang til to SFO- dager» 

endres til: «I skolens ferieuker har de med 

deltidsplass tilgang til SFO i samsvar med 

plasstype. Enhetsleder på den enkelte 

skolen bestemmer hvordan deltidsplass 

organiseres». 

Pkt 7:Nytt tillegg: «Foresatte kan ikke kreve 

fratrekk dersom de tar ut ferie på andre 

tidspunkter. Dette gjelder selv om eleven er 

søkt fri fra skolen. Alternativt må plassen 

sies opp i henhold til gjeldende vedtekter» 

Pkt. 8:«SFO skal ha lokaler og lekeareal i 

eller i tilknytning til er som for skolen.» 

endres til «SFO skal ha lokaler og lekeareal i 

eller i tilknytning             til er som for skolen 

og er egnet til formålet». 

 

Nye vedtekter for SFO gjelder fra 1.april 
2023 

Fullført 
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BYRÅ 13/9 Tilsyn med 
campingplasser/ 
utarbeiding av lokal 
forskrift for spikertelt 

Marte K. 
Dørum 

Bygningsrådet gir administrasjonen i oppgave å 
invitere campingplasseierne / -driverne til et 
samarbeid for å medvirke til utformingen av en 
forskrift som stiller krav til avstand mellom 
campingenheter bestående av campingsvogn, bobil 
eller telt og lignende med tilhørende fortelt, 
terrasser, levegger m.v., samt utformingen av disse i 
Oppdal kommune. 

Det skal legges vekt på at fagmyndighetene innen 
brann/redning og byggesak samarbeider tett med 
næringen for å sikre at dette arbeidet gjennomføres 
på en god måte. 

Ikke fullført. 

Regjeringen har innført nye krav til 
avstand, 
parsellinndeling og branngater på norske 
campingplasser. Reglene trådte i kraft 
01.03.2022. Ny sak legges frem for 
kommunestyret. 

BYRÅ 18/68 302/160 - Klage på vedtak 

om oppføring av 

fritidsbolig og tilførselsvei 

til denne, Torbjørn 

Orkelbog 

Andreas Rise Bygningsrådet kan ikke se at klager mottatt den 

08.07.2018 og 15.08.2018 inneholder nye 

opplysninger som ikke var kjent ved behandling av 

søknad om tillatelse til oppføring av fritidsbolig samt 

dispensasjon. Med hjemmel i forvaltningsloven § 34 

opprettholdes vedtaket og saken oversendes til 

Fylkesmannen i Trøndelag for endelig avgjørelse. 

Fullført 

BYAR 21/38 Planforespørsel - Forslag 
til ny 
detaljreguleringsplan for 
Nestuggu II boligområde 

Marte K. 
Dørum 

Saken utsettes. Fullført 

BYAR 22/22 Forslag til 

detaljreguleringsplan for 

Rv. 70 Brudalen - Festa, 

gang- og sykkelveg - 

Sluttbehandling 

Marte K. 

Dørum 

Utvalg for bygg- og arealplansaker ber om at 

følgende punkt utredes og legges frem for ny 1. 

førstegangs behandling: 

1. 

Hele strekninga legges i nær - føring begrunnet 

med arealbruk. 

2. 

GSV beholder opprinnelig trase på gnr / bnr 226 / 

1. GSV legges langs Hindsetvegen på gnr / bnr 226 / 

14 til den møter tiltenkt trase i plankartet. 

Rundkjøring / snuplass på vestre avkjørsel til 

Sunndalsvegen 800 og 802 utelates. GSV legges på 

den gamle vegen, med tilnærmet 90 grader sving 

der den møter RV 70. 

3. 

RV 70 fylles ut på ner - sia av vegen mellom 

Sunndalsvegen 938 og 997 

4. 

Våningshuset i Sunndalsvegen 997 støyskjermes. 

Hastigheten for brøytebil forbi Sunndalsvegen 997 

begrenses til maks 10 km/t 

5. 

Det etableres bussholdeplass vest for østre 

avkjørsel til Ålbusgrenda. Dette vil gi bedre 

siktforhold. 

6. 

Fullført.  
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Bussholdeplass ved vestre avkjørsel til Ålbusgrenda 

beholdes. 

7. 

GSV legges over Olbusgjelan fra avkjørsel til 

Sunndalsvegen 1160 og frem til krysset Festavegen 

- Osvegen. 8. 

GSV benyttes som tilførselsvei til eiendommer der 

det er formålstjenlig. 

BYAR 22/39 356/1 - Oppdalstrappa, 

søknadens status - 

Oppdalstrappas venner 

Vegard Kilde 

 

Utvalg for bygg- og arealplansaker tar saken til 

orientering og forventer saken fremlagt når den er 

fullt opplyst. 

Utvalget ber kommunedirektøren utrede følgende 

forhold før saken legges frem til behandling: 

 

Tiltakets innvirkning på beitedrift, herunder bruken 

av sankeanlegget ved Kåsen trafo og stiene som 

leder dit 

 

Forholdet til restaurering/vedlikehold av stier som 

følge av slitasje 

 

Etablering og drift av parkeringsarealer, toalett og 

avfallshåndtering 

 

Eierskap og ansvarsforhold omkring drift og 

vedlikehold av trappa 

Fullført.  

 

Saken er trukket 14.9.2022 

BYAR 22/41 Reguleringsplan for 

Vangslia fjellandsby II - 

Planforespørsel 

Marte K. 

Dørum 

 

Utvalg for bygg- og arealplansaker stopper 

planinitiativ mottatt 29.06.2022 fra Frank Bjarne, 

Arne Martin og Reidar Inge Brækken jf. pbl. § 12-8 

andre ledd. Beslutningen begrunnes ut fra det 

innskjerpede jordvernet, og det vises til skriv av 

23.03.2022 fra kommunalminister Gram og 

landbruksminister Borch, som ber kommunene om 

å vurdere hvorvidt arealer som tidligere har vært 

avsatt til formål som innebærer omdisponering av 

dyrka mark, skal tilbakeføres til LNFR-formål. 

 

Ikke fullført. Forslagsstiller ønsker saken 

behandlet i kommunestyret. Ny sak 

legges frem.  

BYAR 22/44 Søknad om 

punktutbedring av 

skogsbilveg, Elgs- og 

Finnmovegen 

Skogsveglag SA 

Else Morken 1.   

Med hjemmel i forskrift om planlegging og 

godkjenning av landbruksveier § 1-3 førsteledd, gis 

Elgs- og Finnmovegen Skogsbilveglag SA, tillatelse 

til å gjennomføre de omsøkte punktutbedringene 

og oppgradering av snuplassen i henhold til søknad, 

datert 31.05.2022. 

2.   

Ikke fullført.  Punktutberingene mangler 

slitelag og ferdiggodkjenning, ellers 

gjennomført. 
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Følgende vilkår gjelder: 

- Dersom det i forbindelse med arbeidet 

skulle komme fram noe som kan være fredet 

kulturminne, skal arbeidet stanses og Trøndelag 

fylkeskommune varsles.  

- Jf. forskriftens §3-4 skal tiltakshaver gi 

melding til kommunen om at veitiltaket er ferdig 

utført og klart for godkjenning. Kommunen skal ha 

melding innen 15. september 2022, da tiltaket 

allerede er gjennomført. 

- Kommunen skal gjennomføre 

ferdiggodkjenning av veitiltaket og registrere dette 

i ØKS. 

 

Punktutbedringer og oppgradering av snuplassen 

vil ikke føre til negative konsekvenser for 

naturmangfoldet i området. Prinsippene i 

naturmangfoldloven §§ 8-12 anses som ivaretatt.  

 

Vedtak fattet av kommunen etter denne forskrift 

kan påklages til Statsforvalteren jf. forskriftens § 4-

1. 

BYAR 22/54 138/1 og 156/3 – søknad 

om fritak fra driveplikt, 

søker Olaf Liabø 

Jenny Kristin 

Heggvold 

Utvalg for bygg og arealplansaker avslår med 

hjemmel i jordlovens § 8 a søknad om varig fritak 

fra driveplikten på eiendommene Bekken gnr. 138, 

bnr. 1 i Oppdal, og Ekra gnr 156 bnr 3, fra eier Olaf 

Liabø.  

Vedtaket begrunnes med at søker bør undersøke 

muligheten for å leie bort jordbruksarealene til 

beite, og at det vurderes som viktig for 

kulturlandskapet at arealene skjøttes slik at de ikke 

gror igjen. 

Fullført. 

BYAR 23/3 295/91 - Søknad om 

mindre planendring for 

Gorsetgrenda Øvre 

Andreas Rise Utvalg for bygg- og arealplansaker vedtar i 

medhold av plan- og bygningsloven § 12-14 endring 

av bestemmelse 3.1.1.f og 3.1.1.g i 

detaljreguleringsplan for Gorsetgrenda Øvre.  

 

Bestemmelse 3.1.1.f får følgende ordlyd: •Tillatt 

utnyttelsesgrad er maks 25 % BYA pr. tomt. For 

tomt 1 skal maks størrelse på hovedbygning være 

BYA 225 m². For resterende tomter skal maks BYA 

for hovedbygning være BYA 150 m². 

Parkeringsareal på 18 m² pr. parkeringsplass inngår 

i beregning av BYA jf. veileder Grad av utnytting  

 

Bestemmelse 3.1.1.g. får følgende ordlyd:  

•På tomt 1 kan det oppføres inntil 2 bygninger. 

Fritidsbolig og uthus. På tomt 2-8 kan det oppføres 

Fullført 
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inntil 3 bygninger. Fritidsbolig, uthus og anneks. 

Prinsippene i naturmangfoldloven §§ 8-12 anses 

ivaretatt. 

BYAR 23/4 166/3 - Mindre endring 

av kommuneplanens 

arealdel - Kristin og Olav 

Strand 

Marte 

Kleveland 

Dørum 

Utvalg for bygg- og arealplansaker vedtar mindre 

planendring av kommuneplanens arealdel for del 

av gnr/bnr 166/3, hvor omsøkt areal i søknad 

datert 28.09.22 fra Kristin og Olav Strand, endres 

fra boligformål til LNFR-formål med spredt 

bebyggelse jf. plan- og bygningsloven § 11-17. 

Området skal inngå i LS8 Lønset – Svorunda jf. pkt. 

2.4.4 i bestemmelsene til kommuneplanens 

arealdel, hvor det tillates inntil 5 boliger i 

planperioden. 

Fullført 

BYAR 23/6 33/3 - Søknad om 

konsesjon for erverv av 

landbrukseiendommen 

Nordmjøgjerdet. Søker: 

Espen Storholm 

Gro Aalbu, 

Jenny Kristin 

Heggvold 

Med hjemmel i konsesjonslovens §§ 2, 9 og 9a, 

avslås konsesjonssøknad fra Espen Storholm på 

erverv av landbrukseiendom Nordmjøgjerdet gnr 

33 bnr 3 i Oppdal. Avslaget begrunnes ut fra 

konsesjonslovens § 9a med at eiendommens 

arealgrunnlag og kostnadsverdi for landbruksbygg 

ikke står i samsvar med kjøpesummen, og ikke kan 

regnes som samfunnsmessig forsvarlig ut fra 

landbrukshensynet. Det vises til vurderingene i 

saksutredningen. 

Fullført. 

BYAR 23/10 47/14 - Klage på vedtak 

om dispensasjon fra 

byggegrenser – 

Bregnevegen 7 – 

9 

Vegard Kilde Utvalg for bygg- og arealplansaker imøtekommer 

ikke klage fra Jens Sæteren, Hanna Sæteren, Åse 

Karin Taagvold, Harald Taagvold, Ingunn Hevle, 

Knut Moen og Ingrid Rislien. Vedtak 22/66 av 

6.12.2022 opprettholdes, og saken oversendes til 

Statsforvalteren i Trøndelag for endelig avgjørelse 

jf. forvaltningsloven § 33. 

Ikke fullført.  

BYAR 23/11 317/45- Klage på vedtak 

om avslag på søknad om 

dispensasjon fra LNFR og 

plankrav 

Johann Petur 

Johannsson 

Utvalg for bygg- og arealplansaker kan ikke se at 

klage mottatt 15.12.2021 inneholder nye 

opplysninger som ikke var kjent ved behandling av 

søknad om dispensasjon. Med hjemmel i 

forvaltningsloven § 33 opprettholdes vedtaket og 

saken oversendes til Statsforvalteren i Trøndelag 

for endelig avgjørelse. 

Fullført.  

BYAR 23/12 33/3 - klage på avslag på 

konsesjon for erverv av 

landbrukseiendommen 

Nordmjøgjerdet 

Jenny Kristin 

Heggvold 

Utvalg for bygg- og arealplansaker finner ikke 

grunn til å ta klage av 09.02.23 til følge, og sender 

saken til Statsforvalteren i Trøndelag for endelig 

klagebehandling jf. forvaltningsloven § 33. 

Vedtaket begrunnes med at det ikke har kommet 

fram nye moment i klagen som ikke var kjent ved 

behandling av søknad om konsesjon i sak 23/6, 

17.01.2023. 

Fullført. 

BYAR 23/13 33/3 - Søknad om 

konsesjon for erverv av 

landbrukseiendommen 

Nordmjøgjerdet. Søker: 

Ola Gissinger 

Jenny Kristin 

Heggvold og 

Gro 

Aalbu 

Med hjemmel i konsesjonslovens §§ 2 og 9, 

innvilges Ola Gissinger konsesjon på erverv av 

landbrukseiendom Nordmjøgjerdet gnr 33 bnr 3 i 

Oppdal.  

Det stilles som vilkår at erverver bosetter seg på 

eiendommen innen ett år etter tinglyst dato for 

overtakelse, og har den som sin reelle bolig i minst 

fem år. Vedtaket begrunnes ut fra at ervervet er i 

tråd med konsesjonslovens formål. 

Fullført. 
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BYAR 23/14 Landbruksplan for 

Oppdal - første utkast til 

høring 

Gro Aalbu Utvalg for bygg- og arealplansaker vedtar å sende 

høringsutkast Landbruksplan for Oppdal 2023-2033 

med tilhørende tiltaksdel, på høring i perioden 

20.02.-31.03.2023. 

Fullfrøt.  

BYAR 23/15 Høringsinnspill til 

"Regionalt miljøprogram 

for jordbruket i 

Trøndelag 2023- 

26» og Forskrift om 

regionale miljøtilskudd i 

jordbruket, Trøndelag 

Jenny Kristin 

Heggvold 

Hovedtrekkene i regionalt miljøprogram for 2018-

22, og gjeldene forskrift om regionale 

miljøtilskudd til jordbruket i Trøndelag, videreføres 

i det nye miljøprogrammet og forskriften. Det er 

positivt for forutsigbarhet og langsiktige 

rammevilkår for næringa. Oppdal kommune ønsker 

noen justeringer i prioriteringene i regionalt 

miljøprogram og en endring i § 12 i forskriften: 

 

Regionalt miljøprogram for jordbruket i Trøndelag 

2023-2026 

3.1 Kulturlandskap – seterområda bør stå øverst på 

prioriteringslista. 

3.3 Kulturminner og kulturmiljø – verneverdige 

bygninger bør stå øverst på prioriteringslista 

3.4 Friluftsliv og tilgjengelighet – Tilgjengelighet til 

og informasjon om miljøverdier i 

jordbrukslandskapet– bør stå øverst på 

prioriteringslista med følgende tillegg: «og verdien 

av 

husdyr på beite» 

3.5 Jord og jordhelse – punktet «karbonlagring i 

jord» på prioriteringslista endres til «karbonlagring 

i jord og beite» 

 

Forskrift om regionale miljøtilskudd til jordbruket i 

Trøndelag. 

I § 12 inkluderes lokalitetskvalitet «lav kvalitet» 

etter NIN-klassifiseringa. 

Endringer i prioriteringer i Regionalt miljøprogram 

for jordbruket i Trøndelag 2023-2026: 

3.2 Trua naturtyper: naturbeitemark og hagemark 

bør settes øverst på prioriteringslista. 

3.4 God beitebruk bør settes som nr to på 

prioriteringslista. 

Fullført. 
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BYAR 23/27 47/14 - klage på 

rammetillatelse - 

Bregenvegen 7 - 9 

Vegard Kilde Utvalg for bygg- og arealplansaker kan ikke se at 

det er fremkommet nye momenter i saken. Klage 

fra Jens Sæteren, Hanna Sæteren, Ingunn Hevle, 

Knut Moen og Ingrid Rislien imøtekommes ikke. 

Vedtak 22/66 av 6.12.2022 sendes til 

Statsforvalteren i Trøndelag for endelig avgjørelse 

jf. forvaltningsloven § 33. 

Ikke fullført.  

Avventer svar fra Statsforvalteren 

 

BYAR 23/28 164/3 - Søknad om 

fradeling av boligtomt og 

festetomt fra 

landbrukseiendom 

Vetlsletthaugen. Søker: 

Arne Wibergs dødsbo 

Gro Aalbu Utvalg for bygg- og arealplansaker gir med 

hjemmel i Jordlovens § 12 og Plan og 

bygningslovens § 21- 4, jfr 20-1, bokstav m, 

tillatelse til fradeling av ca 1250 m2 fra 

landbrukseiendom gnr 164 bnr 3 som egen tomt 

med formål bolig. Med samme hjemmel gis 

tillatelse til endring av festetomt 164/3/1 til 

selvstendig grunneiendom med eget 

bruksnummer.  

Tillatelsen begrunnes ut fra intensjonen til 

kommuneplanens arealdel og LNF-sone for spredt 

boligbebyggelse, samt at tiltaket ikke reduserer 

avgivereiendommen vesentlig eller gir drifts- eller 

miljømessige ulemper.  

Prinsippene i NML §§ 8-12 anses ivaretatt. 

Fullført 

BYAR 23/29 Søknad om bygging av 

landbruksveg - 

opprusting av gammel 

landbruksveg - 

Øvre Sliperveg - 147/1 

og 148/1 

Else Morken 1. Med hjemmel i Forskrift om planlegging og 

godkjenning av landbruksveier § 2-1, gis Alf Breen 

tillatelse til opprusting av ca 580m gammel 

traktorvei – Øvre Sliperveg, i henhold til søknad 

datert 29.11.2022.  

 

 

 

2. Følgende vilkår gjelder:  

o Veien skal fortrinnsvis opprustes til veiklasse 8 i 

henhold til Normaler for landbruksveier med 

byggebeskrivelse, men tiltaket kan også 

godkjennes som en enkel landbruksvei som er 

nødvendig for landbruksvirksomhet.  

o Veien må følge eksisterende trasé der den går 

gjennom kartlagt slåttemark.  

o Dersom det i forbindelse med arbeidet skulle 

komme fram noe som kan være fredet 

kulturminne, skal arbeidet stanses og Sametinget 

og Trøndelag fylkeskommune varsles.  

o Dersom opprustningen av veien fører til økt bruk 

av avkjørselen, må tiltakshaver sende inn en 

søknad om endret eller utvidet bruk av avkjørselen 

til Statens Vegvesen.  

o Det gis en frist på 3 år etter vedtaksdato til å 

gjennomføre opprustingen av traktorveien, og 

Fullført.  
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tiltakshaver skal varsle kommunen ved 

ferdigstillelse. 

BYAR 23/30 Søknad om bygging av 

landbruksveg - 55/1 - 

Trond Hegdal 

Else Morken 1. Med hjemmel i Forskrift om planlegging og 

godkjenning av landbruksveier, gis Trond Hegdal 

tillatelse til bygging av ca 100m landbruksvei i 

veiklasse 3 - Søstuvegen, i henhold til søknad datert 

26.10.2022.  

 

2. Følgende vilkår gjelder:  

o Veien skal bygges i veiklasse 3 i henhold til 

Normaler for landbruksveier med byggebeskrivelse.  

o Dersom det i forbindelse med arbeidet skulle 

komme fram noe som kan være fredet 

kulturminne, skal arbeidet stanses og Sametinget 

og Trøndelag fylkeskommune varsles.  

o Det må sendes søknad til Statens Vegvesen ved 

arbeid i veiens sikkerhetssone (6m målt fra 

kjørebanekanten.  

o Det gis en frist på 3 år etter vedtaksdato til å 

gjennomføre vegbyggingen, og tiltakshaver skal 

varsle kommunen ved ferdigstillelse. 

Fullført.   

 

BYAR 23/34 135/1 - Søknad om 

deling av 

landbrukseiendommen 

Jamtsætra. Søker: Marie 

Schøning og Dag Bakken 

Gro Aalbu Med hjemmel i plan- og bygningslov § 19-2 avslår 

Utvalg for bygg- og arealplansaker søknad om 

dispensasjon fra LNF-formål i kommuneplanens 

arealdel for deling av eiendommen gnr/bnr 135/1, 

da lovens formålsbestemmelse og hensynet til 

bestemmelsen det dispenseres fra blir vesentlig 

tilsidesatt. 

 

Med hjemmel i jordlova § 12 avslås søknad om 

deling av landbrukseiendom. 

 

Begrunnelse: 

 

Med hjemmel i jordlovens formål som er å sikre at 

arealressursene blir disponert på en måte som gir 

en tjenlig, variert bruksstruktur, med hovedvekt på 

hensynet til bosetting, arbeid og driftsmessige 

gode løsninger avslås søknaden om deling. 

 

Den eneste muligheten kommunen har for å sikre 

bosetting framover i tid i Jamtsætra er å bevare 

Jamtsætra som selvstendig landbrukseiendom. 

 

Fullført 
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Eiendommen er av en slik størrelse og karakter at 

den kan drives som selvstendig bruk, og med det 

sikre bosetting, arbeid og variert bruksstruktur i 

området. 

 

Det vises også til salgsprosessen, der det er flere 

interesserte som ønsker å kjøpe garden for 

bosetting og drift. 108 dekar jordbruksareal, med 

stort potensiale for utmarksbasert matproduksjon 

med sau/geit/storfe, samt 780 dekar produktiv 

skog, er et godt utgangspunkt for en 

landbruksbasert arbeidsplass i Jamtsætra. Dette 

vektlegges tungt. 

 

Under arbeidet med Landbruksplan for Oppdal i 

2022 er det fra næringa sjøl fremhevet at en av de 

største farene i bygda nå er at antall gardsbruk i 

drift blir færre og færre. Å øke antall kolleger i 

landbruksnæringen er en viktig faktor, da må vi 

sørge for at  gardene er intakt. 

 

Lovens formålsbestemmelse og hensynet bak 

arealformålet LNF i kommuneplanens arealdel blir 

vesentlig tilsidesatt ved å innvilge dispensasjonen. 

LNF-formålet skal sikre og ivareta 

landbruksinteressene. Utvalget mener at en deling 

av gnr/bnr 135/1 som omsøkt ikke vil føre til en 

fremtidsrettet og bærekraftig landbruksforvaltning. 

Utvalget mener at en deling av 

landbrukseiendommer av denne størrelse vil 

svekke fremtidige generasjoners mulighet til å ha 

aktive gårdsbruk. 

BYAR 23/36 199/1 - Forslag til 

detaljreguleringsplan for 

Kleberberget Nord 

hytteområde . 

1.gangs behandling 

Andreas Rise, 

Marte 

Dørum, Gro 

Aalbu, 

Ragnhild Eklid 

Utvalg for bygg- og arealplansaker vedtar i 

medhold av plan- og bygningsloven § 12-10 å 

sende Forslag til detaljreguleringsplan for 

Kleberberget Nord på lovbestemt høring, og å 

legge planforslaget ut til offentlig ettersyn, med 

følgende endringer: 

 

I plankart: 

Tomt 33-55 med tilhørende infrastruktur tas ut. 

Snuhammer reguleres inn ved tomt 32. 

Arealformål «LNF» endres til «LNFR». 

 

I bestemmelsene: 

4.4: Tillegg: Det tillates kun fjerning av vegetasjon 

og trær som er nødvendig for plassering 

Fullført 
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av bygninger og anlegg av atkomstveg og 

ledninger. 

4.11: Tillegg: Solceller på tak tillates, men skal 

integreres i taket 

4.12: Tillegg: Ved revegetering skal det ikke plantes 

eller sås fremmede arter i planområdet. 

Plen tillates ikke. 

4.13: Første setning endres til: Utendørs belysning 

begrenses til inngangspartier og skal skjermes mot 

horisonten. 

5.7: Henvisning til tomtene 39, 40, 50 og 51 tas ut. 

5.12: Bestemmelsen endres til: Området skal nyttes 

til landbruksdrift. I landbruksområder er det ikke 

tillatt å foreta bygge- eller anleggstiltak som ikke 

har direkte tilknytning til jord- eller skogbruk. 

Innenfor arealformålet tillates det legging av 

ledningstraséer for vann, avløp og kabler. Det 

tillates også nødvendige flom- og overvannstiltak  

6.6: Første setning endres til: Sammen med søknad 

om igangsettingstillatelse på tomtene 4, 14, 23, 25, 

26, 27, 28 og 32 skal det fremgå dokumentasjon på 

at bebyggelsens plassering tilfredsstiller 

sikkerhetskrav i plan- og bygningslov og tilhørende 

forskrifter. 

 

Tillegg: 

 

Tomtene fra og med nr. 20 til og med 32  tas ut 

med begrunnelse at de ligger på svært godt beite. 

 

Bestemmelsene korrigeres i tråd med dette. 

BYAR 23/38 226/29 - klage på avslag 

på søknad om oppføring 

av naust 

Martin 

Grønning 

Utvalg for bygg- og arealplansaker tar ikke klagen 

av 28.02.2023 til følge. Med hjemmel i 

forvaltningsloven § 33 opprettholdes delegert 

vedtak 23/89 og saken oversendes til 

Statsforvalteren i Trøndelag for endelig avgjørelse. 

Ikke fullført. Sendt til statsforvalter for 

endelig avklaring 

BYAR 23/39 166/3 - Søknad om 

fradeling av boligtomt. 

Søker: Kristin og Olav 

Strand 

Gro Aalbu, 

Marte 

Kleveland 

Dørum 

Utvalg for bygg- og arealplansaker gir med 

hjemmel i Jordlovens § 12 og Plan og 

bygningslovens § 21- 4, jfr 20-1, bokstav m, 

tillatelse til fradeling av ca 600 m2 fra 

landbrukseiendom Øvre Lønsetrønningen gnr 166 

bnr 3 som egen tomt med formål bolig. 

 

Tillatelsen begrunnes ut fra intensjonen til 

kommuneplanens arealdel og LNF-sone for spredt 

boligbebyggelse, samt at tiltaket ikke reduserer 

Fullført 
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Sakstittel Saksbehandler Vedtak Iverksettingsrapport 

avgivereiendommen vesentlig eller gir drifts- eller 

miljømessige ulemper. 

 

Det settes som vilkår at utfylt skjema «erklæring 

om rettighet i fast eiendom» (veirett) sendes til 

tinglysing sammen med målebrevet. 

 

Prinsippene i §§ 8-12 i naturmangfoldloven er 

ivaretatt. 

BYAR 23/40 138/1 og 156/3 – søknad 

om fritak fra driveplikt, 

søker Olaf Liabø 

Jenny Kristin 

Heggvold 

Med hjemmel i jordlovens § 8 a gis Olaf Liabø fritak 

fra driveplikten på eiendommen Bekken gnr. 138, 

bnr. 1 og Ekra gnr 156 bnr 3 i Oppdal, i fem år fra 

og med vekstsesongen 2023 til og med 

vekstsesongen 2027. 

 

Det settes som vilkår for fritaket at arealene leies 

ut dersom noen er interessert i å bruke arealene 

som tilleggsjord, eller til beite. 

 

Videre at eier holder kulturlandskapet på 

eiendommen i hevd ved årlig beitepussing, for å 

hindre gjengroing. 

 

Vedtaket begrunnes med at arealene er 

tungdrevet, og at det ikke er etterspørsel etter 

tilleggsjord i området. 

Fullført. 

BYAR 23/41 356/1/1 - søknad om 

konsesjon - 

bruddleieavtale. Søker: 

Minera Skifer AS 

Jenny Kristin 

Heggvold 

Med hjemmel i konsesjonsloven § 3, jf. § 1 gis 

Minera Skifer AS konsesjon på avtale om utvinning 

og drift av skiferforekomstene på eiendommen gnr. 

356, bnr. 1, fnr 1, grunneier Oppdal 

bygdealmenning. Konsesjon er gitt i henhold til 

tillegg til avtaler datert 16.2.2023. 

 

Vedtaket begrunnes med at bruddavtalen er i tråd 

med konsesjonslovens formål. Det opplyses om at 

driftskonsesjon for bruddleieavtaler etter 

mineralloven behandles av direktoratet for 

mineralforvaltning. 

Fullført. 

BYAR 23/42 Kommunedelplan for 

naturmangfold - 1.gangs 

behandling 

Ragnhild Eklid Formannskapet vedtar i medhold av plan- og 

bygningsloven § 11-14 at forslag til 

kommunedelplan for naturmangfold, datert 

13.04.2023, sendes på lovbestemt høring og legges 

ut til offentlig ettersyn. 

Fullført. 

BYAR 23/43 Ny organisering av 

Orklavassdraget 

vannområde 

Gro Aalbu Oppdal kommune vedtar forslag til ny organisering 

for vannområdesamarbeidet i Orklavassdraget, 

Ikke fullført.  

Vedtas i kommunestyret 11.mai 
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slik framlagt i vedlegg 1 og 2. Herunder inngår: 

Det etableres et vannområdesamarbeid med 

hjemmel i kommuneloven § 19 om kommunalt 

oppgavefellesskap, som innebærer: 

o Godkjenning av samarbeidsavtale, slik framlagt i 

vedlegg 1. 

o Opprettelse av representantskap som øverste 

organ. Fra kommunestyret i Oppdal 

kommune velges følgende til representantskap: 

Medlem: …………………… 

o Varamedlem: ……………………… 

o Opprettelse av administrativ styringsgruppe 

bestående av kommunedirektør som 

sørger for å integrere vannforvaltningsarbeidet i 

ordinære beslutningsprosedyrer i 

kommunen. 

o Leder i administrativ styringsgruppe er daglig 

leder i oppgavefellesskapet, og 

representerer oppgavefellesskapet i 

Vannregionutvalget. 

o Administrativ styringsgruppe er faglig ansvarlig 

for vannområdekoordinatorene, og 

styrer arbeidet som vannområdekoordinator 

utfører. 

o Kommunene bidrar med tidligere vedtatte beløp 

oppgitt i tabellen under for 

finansiering av stillingen som 

vannområdekoordinator. 

 

o Det forutsettes at Trøndelag fylkeskommune 

bidrar med resterende 

50 %. Finansieringen i hver enkelt kommune 

innarbeides i økonomiplan 2024-2027. 

o Ordningen med Vannområdeutvalg utgår. 

 

Utvalg fra bygg- og arealplansaker foreslår ordfører 

som fast medlem og varaordfører som varamedlem 

i representantskapet. 

 


